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مقدمه:
تامین  تحولی  سیاست های  در   ،۱۴۰۱ سال  ماه  فروردین  در  انقلاب  معظم  رهبر 
جمله  از  که  نمودند  محول  سازمان  این  به  را  ماموریت هایی  و  تکالیف  اجتماعی، 
نظر  از  اجتماعی  تامین  از  برخورداری جامعه  امکان  فراهم ساختن  به  آن می توان 
به  نیاز  و سوانح،  بی سرپرستی، حوادث  ازکارافتادگی،  پیری،  بیکاری،  بازنشستگی، 
خدمات بهداشتی و درمانی و مراقبت های پزشکی، طراحی و اجرای نظامی کارآمد، 
توانمندساز، عدالت بنیان، کرامت بخش و جامع برای تامین اجتماعی همگان که 
برگرفته از الگوی اسلامی- ایرانی و مبتنی بر نظام اداری کارآمد باشد، پایبندی به 
حقوق و رعایت تعهدات بین نسلی و عدم تحمیل طرح های فاقد تدوین مالی بین 
نسلی، تامین منابع پایدار، رعایت محاسبات بیمه ای و تعادل بین منابع و مصارف 
و حفظ و ارتقای ارزش ذخایر سازمان ها و صندوق های بیمه گر اجتماعی به عنوان 
اموال متعلق حق مردم با تاکید بر امانتداری، امنیت، سودآوری و شفافیت با ایجاد 
 ساز و کار لازم و توسعه و فراگیرسازی پوشش بیمه اجتماعی در کشور اشاره کرد

دکتر غلامعباس مومنی مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان  عملکرد سازمان تامین 
اجتماعی و مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان را تشریح کرد و گفت ؛سازمان 
تامین اجتماعی به عنوان بزرگترین سازمان بیمه گر اجتماعی کشور و مهم ترین حلقه 

در بخش بیمه های اجتماعی نظام جامع رفاه و تامین اجتماعی کشور با پوشش بالغ 
بر نیمی از جمعیت کشور خدمات متنوعی به مردم ارائه می نماید. در حال حاضر در 
کشور ۳۶ میلیون و ۷۰۰ هزار نفر بیمه شده اصلی و تبعی تحت پوشش این سازمان 
قرار دارند. همچنین هشت میلیون نفر بازنشسته و مستمری بگیر اصلی و تبعی این 

سازمان هستند.
دکتر غلامعباس مومنی افزود ؛در حال حاضر ۷۹ مرکز بیمارستانی به همراه ۵ مرکز 
جراحی محدود ملکی و ۳۱۸ مرکز سرپایی در سطح کشور با به کارگیری ۴۶هزار و 
۱۹۵ نفر نیروی انسانی متخصص پزشک و غیر پزشک مشغول ارائه خدمت درمانی به 
جامعه هدف می باشند. همچنین در سطح کشور تعداد ۵۱ هزار و ۸۶۱ مرکز درمانی 
با سازمان تامین اجتماعی طرف قرارداد هستند و از آنها خرید خدمت انجام می شود 
که شامل بیست هزار و ۴۷۷ پزشک و دندانپزشک، ۱۲هزار و ۷۵۴ داروخانه، ۱۴هزار 
و ۵۹۸ مرکز پاراکلینیک، سه هزار و ۲۹ درمانگاه و ۱۰۰۳ بیمارستان در سراسر کشور 
می باشد و این سازمان بزرگ ترین خریدار راهبردی خدمات درمانی در کشور می باشد.

مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان تصریح کرد :در استان هرمزگان یک بیمارستان، 
یک پلی کلینیک و هفت درمانگاه در درمان مستقیم ارائه خدمت می کنند. در درمان 
غیر مستقیم خرید خدمت با انعقاد قرارداد با مراکز درمانی، پزشکان، مراکز پاراکلینیکی 
و غیره با پرداخت فرانشیز خدمات درمانی صورت می گیرد. در حال حاضر بیش از ۵۰ 
درصد مردم استان هرمزگان تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی قرار دارند. در یک سال 
گذشته بیش از ۱۳۰۰ میلیارد تومان توسط سازمان تامین اجتماعی در بحث درمانی 
جامعه هدف خود در استان هزینه نموده است که ۷۷۰ میلیارد تومان آن در درمان 
غیرمستقیم و ۵۳۰ میلیارد تومان در درمان مستقیم بوده است. در این مدت یک 
میلیون و ۶۸۰ هزار و ۲۲۳ مراجعه به مراکز درمانی تامین اجتماعی هرمزگان انجام 

شده است که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۵ درصد رشد داشته است.
دکتر مومنی با اشاره به عملکرد بیمارستان خلیج فارس گفت ؛بیمارستان خلیج فارس 
به عنوان تنها بیمارستان سازمان تامین اجتماعی در استان هرمزگان با ۲۷۲ تخت 
مصوب می باشد که در حال حاضر ۱۹۳ تخت آن فعال بوده و در سال ۱۴۰۰ توانسته 
است ۲۰هزار و ۴۸۱ بستری را انجام دهد. همچنین در سال گذشته ۶۲هزار و ۴۶۳ 
نفر در بیمارستان های طرف قرارداد در استان بستری شده اند. در مراجعه کنندگان 
بستری، بیشترین تعداد بیمه شدگان سازمان تامین اجتماعی بوده و پس از آن افراد 
فاقد بیمه، بیمه خدمات درمانی، نیروهای مسلح و سایر بیمه ها در جایگاه های بعدی 
قرار داشته اند. از مجموع پرونده بیماری های مزمن تشکیل شده در استان، بیماری 

فشار خون با ۴۵ درصد بیشترین آمار بیماری مزمن را به خود اختصاص داده و پس از 
آن دیابت، بیماری های قلبی عروقی، تیروئید، اعصاب و روان و آسم قرار دارند. در سال 
گذشته سه هزار و ۵۲۳ زایمان در بیمارستان خلیج فارس انجام شده است که نسبت 
به سال قبل از آن ۱۳ درصد رشد داشته است و از این تعداد ۶۰ درصد زایمان ها به 
صورت طبیعی بوده است. بیشترین بیماران بستری شده در بیمارستان خلیج فارس 

زنان و زایمان، داخلی، ارتوپدی و جراحی عمومی بوده اند.
وی با اشاره به خدمات  درمان غیر مستقیم خاطر نشان کرد ؛در درمان غیر مستقیم 
در حال حاضر ۴۸۰ مرکز درمانی با مدیریت درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان 
قرارداد دارند که شامل ۲۴ بیمارستان، ۱۴۶ داروخانه، ۲۸ آزمایشگاه، ۳۲ فیزیوتراپی، 
۱۴ سی تی اسکن، ۲۰۵ پزشک و ۳۱ مورد دیگر است. مدیریت درمان تامین اجتماعی 
استان هرمزگان در راستای مسئولیت های اجتماعی خود طرح های مختلفی را اجرا 
کرده است که از جمله آن می توان به طرح هرمزگان سالم، غربالگری در مراکز درمانی 
و غربالگری در مناسبت ها اشاره کرد. همچنین در این راستا اردوهای جهادی درمانی 
شامل موکب اربعین، زلزله سایه خوش، ستاد مردمی استانداری و بسیج جامعه پزشکی 
از مراجعین مراکز  انجام شده  باید گفت در نظرسنجی  پایان  انجام شده است. در 
درمانی تامین اجتماعی در استان هرمزگان ۸۵ درصد از مراجعین از خدمات ارائه 

شده رضایت داشته اند.

پرداخت 1۳۰۰ میلیارد تومان در بخش درمان جامعه هدف تأمین  اجتماعی هرمزگان

تیتــرها
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آقـای وزیـر :

 الـوعـده وفـا 

در  هرمزگان  استان  به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  سفر 
شرایطی کاملا عجیب رقم خورد. انگار متولی دولتی فرهنگ و 
هنر هرمزگان علاقه ای به رودرویی اقای وزیر با اهالی فرهنگ، 
هنر، ادب و رسانه استان نداشت. اینکه جناب مدیرکل از چه 
وحشت داشت و چرا برنامه ها را به گونه ای  اجرا می کرد که وزیر 
فرهنگ و ارشاد کمتر در معرض گفتگو با اهالی حوزه فرهنگ 
قرار گیرد جای بسی تعجب است. در خصوص شرح اتفاقات 
قطعاً در آینده بیشتر به آن پرداخته می شود. آیا شأن فرهنگ 
و هنر هرمزگان این است که عالی ترین مقام دولت در بخش 
فرهنگ و هنر از دیدار با آنان مضایقه نماید؟ آیا نقد اینقدر 
سخت است که حتی تاب شنیدن آن نیست؟ آیا بهتر نیست 
حوزه فرهنگ و هنر در هرمزگان مدیرانی را به خود ببیند که 
از نقد شدن، از مورد سئوال قرار گرفتن نهراسند. براستی چرا 
دیدار دکتر اسماعیلی با نماینده ولی فقیه انجام نشد؟ چرا دیدار 
با هنرمندان زادگاه مدیرکل فرهنگ لغو شد؟ چرا به پیشکسوتان 
و فعالان حوزه فرهنگ و هنر بی اعتنایی شد؟ این سئوالات و 
ده ها سئوال دیگر در فرصت دیگری مورد تحلیل و بررسی قرار 
می گیرد. اما از آنجایی که یک خبرنگار از آقای وزیر هنگام ترک 

محل افتتاح کانون فاطمه الزهرا )س( از عدم تمایل متولیان...
ادامه صفحه 3

سرمقاله

به قلم: سردبیر

برای بهره برداری ازکتابخانه مرکزی بندرعباس:

تا دهه فجرمنتظرمی مانیم
صفحه6
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یکصد هزار درخت در رودان 

کاشته می شود 

به مناسبت هفته دولت پروژه های شهرستان رودان 
با حضور مهدی دوستی استاندار  و مسئولین محلی 
به بهره برداری رسید .  در این مراسم ۶۶۸ میلیارد 
تومان کلنگ زنی و یا افتتاح شد، عمده ترین پروژه 
این شهرستان باند دوم محور رودان کهنوج به طول 
۶.۳ کیلومتر بود که ۱۱ پل دارد و بیش از ۵۰۰ 
میلیارد تومان نیز اعتبار نیاز دارد.  یک بسته پروژه 
مربوط به حوزه برق، شهری و دهیاری ها، چندین 
طرح در حوزه اقتصادی و کشاورزی  و آغاز عملیات 
رودان  شهرستان  در  درخت  هزار  یکصد  کاشت 
رودان  جنگلی  پارک  همچنین   . رسید  انجام  به 
استان  سطح  در  رفت،  مثمر  درختان  کشت  زیر 
هرمزگان امسال ۶.۵ میلیون درخت کاشته خواهد 

شد.

خرید لیمو ترش در هرمزگان

 از مرز 1۰ هزار تن گذشت
محمدرضا ماندگاری اظهار کرد: خرید توافقی لیمو 
ترش در استان هرمزگان با با رشد سه برابری، از مرز 
۱۰ هزار تن گذشت. وی تصریح کرد: با هدف ایجاد 
تعادل و توازن در بازار عرضه لیموترش از ابتدای 
فصل خرید تاکنون ۱۰ هزار و ۵۰۰ تن لیموترش 
است.رئیس  باغداران خریداری شده  نیاز  بر  مازاد 
بیان  با  هرمزگان  روستایی  تعاون  بازرگانی  اداره 
آبنمای  جغین،  هشتبندی،  خرید  ۴مرکز  اینکه 
رودان و برنطین در شهرستان های رودان و میناب 
کار خرید را بر عهده دارند، گفت: لیمو ترش بسته 
باغداران  از  تومان  هزار  تا ۱۰  از ۷  درجه  نوع  به 
خریداری می شود.وی افزود: میزان خرید لیموترش 
از باغدارن استان با ۱۰ هزار و ۵۰۰ تن نسبت به 
مدت مشابه سال قبل سه برابر شده که این میزان 
برای نخستین بار در استان خریداری شده است.

ماندگاری خاطرنشان کرد: عمده محصول خریداری 
شده به مراکز خشک کن در آبنمای رودان، حاجی 
آباد، جغین و هشتبندی جهت فراوری و تبدیل به 
لیمو عمانی ارسال شده و بخشی کمی نیز جهت 
تولید کنسانتره به کارخانه سنوس جیرفت ارسال 
شده است.وی با بیان اینکه وجه خرید لیموترش 
در سامانه ثبت و بزودی به حساب باغداران واریز 
سامانه  در  پرداختی  اول  مرحله  گفت:  می شود، 
ارسال شده  باغداران  بحساب  واریز  و جهت  ثبت 
است. چندی قبل عیسی برخورداری مدیر تعاون 
روستایی هرمزگان گفته بود : خرید توافقی محصول 
لیموترش از باغداران این استان همزمان با فصل 
شده  آغاز  جاری(  مردادماه  محصول)۱۲  برداشت 
است و تا پایان فصل برداشت محصول ادامه دارد. 
وی با اشاره به اینکه تعاون روستایی تا رسیدن بازار 
به تعادل و توازن قیمت، کار خرید توافقی لیموترش 
را ادامه می دهد، بیان کرد: قیمت فروش لیموترش 
در ابتدای مردادماه امسال بسیار پایین بود که با 
ورود تعاون روستایی خوشبختانه قیمت ها متعادل 
تعاون  و  دارها  سورتینگ  بین  خرید  نرخ  و  شده 
روستایی فاصله چندانی ندارد.برخورداری بااشاره به 
اینکه بیشتر لیموهای خریداری برای خشک کردن 
و تهیه لیموعمانی برنامه ریزی شده است، بیان کرد: 
در حاضر ۲ مرکز خشک کن لیموترش در هوای 
باز در آبنمای شهرستان های رودان و حاجی آباد 
راه اندازی شده و تمامی لیموهای خریداری شده به 

این مراکز منتقل می شود.

خبر

هرمزگان ۴5 موکب در اربعین حسینی دارد 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
از  موکب   ۴۵ گفت:  استان  اربعین  ستاد  جلسه  در 
زائران  به  اربعین  روی  پیاده  مسیرهای  در  هرمزگان 
خدمات رسانی می کنند.احسان  کامرانی در دهمین 
جلسه ستاد اربعین استان با تسلیت فرا رسیدن ایام 
اربعین سید و سالار شهیدان امام حسین )ع( عنوان 

کرد: با اقدامات کمیته حمل و نقل، اتوبوس مورد نیاز 
جهت اعزام زئران تامین و کاروان های مردمی در حال 
عزیمت به مرز شلمچه جهت شرکت در این کنگره 
عظیم مردمی هستند.کامرانی، تصریح کرد: با پیگیری 
هرمزگان  استان  از  موکب   ۴۵ عتبات   ستاد  های 
برای ارائه خدمات به زائران به مناطق مختلف کشور 
موکب  اعزام شده اند.از ۴۵  عراق  زیارتی  و شهرهای 
مردمی ۱۵ موکب در مسیر های داخلی اعزام زائران 
نظیر بندر خمیر، بندر لنگه، پارسیان، بوشهر، شلمچه 
و مهران مستقر هستند که به زائران خدمات رسانی 
می کنند.معاون سیاسی،امنیتی و اجتماعی استانداری 
هرمزگان در همین خصوص، افزود: مابقی موکب ها در 
داخل کشور عراق و در مسیرهای پیاده روی شهرهای 
برای  کاظمین  و  سامرا  کربلا،  اشرف،  نجف  زیارتی 
اظهار  هستند.کامرانی  برپا  زائران  به  رسانی  خدمات 

داشت: قریب به هزار نفر خادم در موکب های مردمی 
در داخل کشور و کشور عراق در حال خدمات رسانی 
پشتیبانی  و  حمایت  با  گفت:  هستند.وی  زائران  به 
استانداری، جهاد کشاورزی، سازمان صمت، راهداری، 
نیاز موکب  اقلام مورد  از  بنادر و دریانوردی بسیاری 
ارسال  داران  موکب  استقرار  محل  به  و  تامین  داران 

شد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
نیمه  سبک،  ۹۰کامیون  به  قریب  کرد:  خاطرنشان 
سنگین و سنگین با انجام تشریفات اداری وگمرکی 
جهت اعزام موکب داران و تجهیزات به کشور عراق 
اعزام شدند.وی تصریح کرد: کمیته بهداشت و سلامت 
در زمینه تامین داروهای مورد نیاز مواکب و پزشک 
و پرستار تیمهای تخصصی خود را به مرز شلمچه و 

شهرهای زیارتی عراق اعزام کرده اند.

در اجرای طرح مولد سازی : 

مجوز مولد سازی  هزار میلیارد تومان از دارایی های علوم پزشکی هرمزگان صادر شد  

 مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان گفت: اگر 
مولد سازی به نتیجه برسد مشکلات اساسی هرمزگان 
تا دو یا سه سال آینده رفع خواهد شد، ارزش مالی سه 

ملک دانشگاه علوم پزشکی که مجوز مولد سازی آن 
اخذ شده نزدیک به هزار میلیارد تومان است که می 
توانیم با این اعتبار دو پروژه نیمه تمام بیمارستانی 
و  وزیر  نماینده  کامل کنیم.مهدی دسینه  را  استان 
مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان در نشستی 
خبری، اظهار داشت:۴۴ هزار مجوز در هرمزگان بدون 
مراجعه شخص به دستگاه دولتی از طریق درگاه ملی 
مجوزها صادر شده و نیز بیشترین مجوزها صادر شده 
در هرمزگان در زمینه های شیلاتی و صنایع دستی 
بوده است. مدیر کل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان 
مولد سازی دارایی های دولت را یکی از آیین نامه های 
خوب حاکمیت دانست و اضافه کرد: یکسری پروژه های 

داریم که سال  استان  و  تمام در کشور  نیمه  عمرانی 
هاست به حال خود رها شده که از راه مولد سازی این 
املاک برای اتمام پروژه های نیمه تمام صرف خواهد 
شد و همچنین می توان با اجرای درست آن بسیاری 
از مشکلات کشور را رفع کرد. وی افزود: تا کنون ۶۴ 
ملک به ارزش ۴ هزار میلیارد تومان مجوز مولد سازی 
کارگروه استانی را گرفته قرار است به کارگروه عالی مولد 
سازی ارسال شود. دسینه گفت: تاکید رئیس جمهور 
قرار شد  از دولت  این هست که هر ملکی  بر  وزیر  و 
قرار  سامانه خصوصی  در  باید  حتما  شود  مولدسازی 
بگیرد و مشخص شود به چه طریق مولد سازی شد و 

کجا صرف شده است. 

تخلیه ۶۶ هزار تنُ روغن نباتی در بندر شهید رجایی
به  اشاره  با  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
پهلودهی کشتی پهن پیکر ۶۶ هزار تنی روغن در 
بندر شهید رجایی گفت : تا کنون از این میزان ۲۱ 
هزار تن محموله این کشتی تخلیه شده و ۴۵ هزار 

تنُ دیگر باقی  مانده است. 
حسین عباس نژاد اعلام کرد : تخلیه روغن های این 
کشتی پهن پیکر تا ۲ هفته آینده به اتمام می رسد.

عباس نژاد ادامه داد : از ابتدای سال جاری تا کنون 
۲ فروند کشتی حامل روغن در بندر شهید رجایی 

تخلیه شده است.
وی با اشاره به وجود سه پایانه نگه داری روغن نباتی 
در بندر شهید رجایی ، مجموع ظرفیت این پایانه ها 
را ۲۵۸ هزار تن و تعداد مخازن نگهداری روغن نباتی 

در این بندر را ۹۴ مخزن عنوان کرد.
بخش  در  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
دیگری میزان تخلیه و بارگیری انواع کالای نفتی 
و غیرنفتی در بنادر هرمزگان از ابتدای سال جاری 
کرد. اعلام  تن  میلیون   ۳۹ از  بیش  را  تاکنون 

عباس نژاد افزود : همچنین در این مدت بیش از ۲۴ 
میلیون تن کالای غیرنفتی با ۶ درصد افزایش نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته در بنادر استان جابه جا 

شده است.
وی تخلیه و بارگیری بیش از ۱۵ میلیون تن کالای 
نفتی و بیش از ۸۶۰هزار TEU کالای کانتینری را 
بخش دیگری از عملکرد بنادر هرمزگان از ابتدای 
سال جاری تا کنون اعلام کرد.به گفته مدیرکل بنادر 

و دریانوردی هرمزگان در این مدت بیش از ۷۹۶ 
هزار تن کالای اساسی شامل ذرت ، شکر ، گندم 
و کود شیمیایی در بندر شهید رجایی تخلیه شده 

است.

تولید بالغ بر 11 درصد
 میگوی پرورشی استان در 

شهرستان سیریک

رئیس  همراه  به  هرمزگان  شیلات  مدیرکل 
اداره میگو و جمعی از مسئولین و کارشناسان 
شیلات استان از مزارع پرورش میگو در حال 
احداث و بهره برداری شهرستان سیریک بازدید 

کرد. 
مسعود بارانی در این بازدید گفت : در شهرستان 
مناسب  اراضی  هکتار  بر ۴۰۲۰  بالغ  سیریک 
جهت پرورش میگو شناسایی شده که در حال 
حاضر ۸۴۴ هکتار از آن به بهره برداری رسیده 
و بیش از ۵۹۳ هکتار در حال ساخت می باشد.

بارانی افزود : شهرستان سیریک با بهره مندی 
از هفت مجتمع پرورش میگو سیریک ، عدالت 
، گاراندهو ، گزی شمالی ، کرتان ، شمعجو و 
کندال نقش بسزایی در تولید میگوی پرورشی 

استان دارد.
وی خاطر نشان کرد : این شهرستان باتوجه 
به اینکه بیشترین تعداد مراکز تکثیر میگوی 
پرورشی نیز به خود اختصاص داده بدون شک 
آینده درخشانی در حوزه تکثیر و پرورش میگو 

خواهد داشت.
مدیرکل شیلات هرمزگان با بیان اینکه پرورش 
میگو یکی از ظرفیت های خوب برای رونق و 
جهش در تولید است و امید است با پشتیبانی 
و رفع موانع آن بتوانیم شاهد ارتقای تولید و 
برداری  بهره  به  در  تسریع  بر  باشیم  اشتغال 
رساندن مجتمع ها و مزارع پرورش میگو آن 

شهرستان تاکید کرد.

خدمات رسانی در 
5 اداره گذرنامه شهرستان های 

هرمزگان 

هرمزگان  انتظامی  فرماندهی  گذرنامه  رئیس 
گفت: افرادی که قصد تمدید یا گرفتن گذرنامه 
شهرستان  پنج  به  می توانند  دارند  را  اربعین 

استان مراجعه کنند. 
سرهنگ رضا راستگو افزود: دفاتر صدور گذرنامه 
از ساعت شش صبح تا ۱۷ در شهرستان های 
به  و جاسک  میناب  قشم،  بستک،  بندرلنگه، 

متقاضیان خدمات رسانی می کند. 
وی گفت: مدت زمان صدورگذرنامه سه تا ۵ روز 
است، اما احتمال دارد در شرایطی، گذرنامه ها 
در مدت زمان بیشتری بدست صاحبش برسد.

هرمزگان  انتظامی  فرماندهی  گذرنامه  رئیس 
افزود: مُهر های ورودی و خروجی هم باید در 
زائران  در گذرنامه های  عراق  مرزی  پایانه های 

ثبت شود.
سرهنگ راستگو گفت: افرادی هم که با هواپیما 
قصد سفر به کشور عراق دارند از بردن پاور بانک 

خودداری کنند.

جذب نیروی ماندگار در اولویت باشد خبر

حجت الاسلام دکتر محمد عبادی زاده در دیدار با معاون 
دفاتر  گروه  و  ادارات  روسای  معاونین،  مدیران،  توسعه، 
هرمزگان  استانداری  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاونت 
ضمن تبریک هفته دولت و زنده نگه داشتن یاد و خاطره 
شهیدان والا مقام رجایی و باهنر گفت: با توجه به جایگاه 

معاونت توسعه و اشرافیت آن به مسائل مردم و دولت، 
همکاران باید در جهت برطرف کردن مشکلات مردم 
برنامه ریزی و تلاش کنند.نماینده ولی فقیه در استان 
بر اهمیت شناخت و اشرافیت مدیران و مسئولین به 
مسائل و مشکلات در سطح جامعه و دستگاه ها تاکید 
تمامی مدیران  توسعه گفت:  معاون  به  کرد و خطاب 
باید نسبت به مسائل شناخت پیدا کرده و در راستای 
مشکلات آنان تلاش کنند.وی در ادامه با اشاره به تربیت 
نیروی  تربیت  افزود:  استان  در  کارآمد  انسانی  نیروی 
انسانی متناسب با نیاز استان نبوده است و براساس نیاز 
بیان  بندرعباس  کرد.امام جمعه  باید هدفگذاری  استان 
کرد: بین صنعت و دانشگاه تناقض وجود دارد و صنعت 
و دانشگاه در جهت رفع مشکلات باید همکاری لازم را 
داشته باشندنماینده ولی فقیه با بیان اینکه حلقه واسط 

بین صنعت و دانشگاه معاونت توسعه است، گفت: نیاز 
های واقعی استان در حوزه های صنعت، کشاورزی، دریا 
و ... را احصا کنید و به دانشگاه ها اعلام شود و آموزش و 
پرورش، دانشگاه ها، مراکز فنی و حرفه ای امروز موظفند 
نیروی متناسب با نیاز استان را تربیت کنند.وی عنوان 
کرد: برای تربیت نیروی انسانی هنرستان های هدفمند 
را در استان توسعه دهید.امام جمعه بندرعباس گفت: نیرو 
های بومی جهت جذب در صنایع در اولویت باشند و تا 
زمانی که ما نیروی متخصص کافی در حوزه های مختلف 
در استان داریم نباید از جایی دیگر نیرو استخدام شود و 
بر این موضوع نظارت شود.معاون توسعه مدیریت و منابع 
استانداری و دبیر شورای اداری استان و مدیران، معاونین 
و روسای دفاتر حوزه معاونت توسعه با نماینده ولی فقیه 

در استان و امام جمعه بندرعباس دیدار و گفتگو کردند. 
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تعاونی های مصرف ، مسکن وصندوق قرض الحسنه برای تقویت معیشت کارکنان فعال شدند: 

سیـمـای نـیـروی انـسـانـی اسـتـان جـوان اسـت

دکتر محسن خاکی نهاد در دیدار با نماینده ولی فقیه در استان ، با اشاره وضعیت نیروی 
انسانی در استان گفت: در استان حدود ۶۵ هزار نفر در دستگاه های دولتی مشغولند و 
بیشترین تعداد نیرو به آموزش و پرورش و دانشگاه علوم پزشگی اختصاص دارد که سیمای 
جوانی است.معاون توسعه مدیریت و منابع به امکانات اداری در شهرستان ها اشاره و افزود: 
طبق قانون مدیریت خدمات کشوری شهرستان های زیر ۷۵ هزار نفر و بخش های زیر ۳۰ 
هزار نفر مجتمع های اداری شکل بگیرد اما تا کنون توجه ویژه ای به این نکات نشده بود و 
امکانات موجود نیز مستهلک شده بود که در دستور کار دولت قرار گرفته است.دبیر شورای 
اداری استان با اشاره به مسائل و مشکلات به جا مانده مالی از گذشته در استانداری عنوان 
کرد: در بخش ترابری جزیره ابوموسی سرویس های دریای و هوایی منظمی برقرار شده 
است.وی تصریح کرد: عمده بدهی های دستگاه باقی مانده از گذشته است که در دولت 

سیزدهم بخش عمده ای از آنها پرداخت شد.
اقدامات تحولی ویژه کارکنان ادامه دارد

دکتر خاکی نهاد با بیان اقدامات تحولی جهت کارکنان عنوان کرد: تشکیل شورای مشورتی 
کارکنان و برگزاری ۱۰ جلسه ماهیانه از بدو تشکیل )شهریور۱۴۰۱(، احیا تعاونی مصرف 
کارکنان و ارائه خدمات، ساماندهی صندوقهای قرض الحسنه متعدد کارکنان و تشکیل 
صندوق قرض الحسنه واحد، برقراری بیمه تکمیلی بدون سقف رایگان کارکنان و نیم بها 
برای تحت تکفل ، تاسیس تعاونی مسکن کارکنان )غدیر( و اخذ زمین جهت ساخت ۴۸۰ 
واحد مسکونی، استقرار مشاورین بصورت هفتگی جهت ارائه خدمات مشاوره ای)خانوادگی، 
و  عمومی  پزشکان  استقرار  با  کارکنان  به  ارائه خدمات سلامت  مذهبی(،  و  تحصیلی 
متخصص و تیم های آزمایشگاهی مجرب، تشکیل پرونده سلامت و غربالگري هفتگي 
کارکنان، ارائه خدمات ورزشی به کارکنان و احیا تیم های ورزشی کارکنان)آقایان فوتسال 
و بانوان والیبال( و میزبانی از مسابقات فوتسال منطقه ای سراسر کشور )۶ استان( از جمله 

اقدامات تحولی و خارج از تکلیف این حوزه است.
معاون توسعه مدیریت و منابع مطرح کرد:معیشت، مسکن، درمان و حوزه رفاه چهار 
مسئله اصلی کارکنان در دستگاه  هستند که برای آنها چهار کمیته تشکیل شد و تعاونی 
مصرف و صندوق قرض الحسنه فعال شدند.رئیس شورای مشورتی استانداری بیان کرد: 
برای نخستین بار در استانداری برای تعاونی مصرف از بدنه کارشناسان انتخابات برگزار شد 
و هیات مدیره و مدیر عامل را انتخاب کردند که پیش از این حیاط خلوت مدیران بوده 
است.وی ادامه داد: در حوزه مسکن تعاونی تشکیل شده و در حال پیگیری ساخت مسکن 

برای کارکنان هستیم و در فرمانداری ها نیز با محوریت فرمانداران تعاونی تشکیل و تامین 
مسکن کارکنان فرمانداری ها نیز در دستور مار قرار دارد.

هیات اندیشه ورز بازنشستگان تشکیل شده است
دبیر شورای اداری اظهار کرد: پرداخت مطالبات و مانده مرخصی بازنشستگان در سال 
۱۴۰۰ و ۱۴۰۱، استفاده از ظرفیت مشورتی بازنشستگان از طریق تشکیل هیات اندیشه 
ورز تخصصی بازنشستگان، دیدار هفتگی با بازنشستگان و حل مشکلات آنها، بررسی و حل 
مسائل خانه های امید و کانون های بازنشستگان در حوزه تجهیزات و امکانات ورزشی، 
برگزاری مراسم روز خانواده  و تکریم بازنشستگان )۲۵ ذی حجه( و جلسات مستمر با 
بازنشستگان جهت احصا و رفع مشکلات )معیشت، مسکن و اشتغال فرزندان( فعالیت هایی 

هستند که در این حوزه انجام گرفته و یا در حال اقدام است.
اقدامات فرهنگی در راستای منویات مقام معظم رهبری است

معاون استاندار و رئیس شورای فرهنگی استانداری به اقدامات فرهنگی در دستگاه اشاره 
و بیان کرد: تشیع و تدفین پیکرشهید گمنام در محوطه استانداری ، برگزاری جلسات 
مستمر اخلاق ویژه مدیران در محضرنماینده محترم ولی فقیه، همایش بزرگ جهاد تبیین 
جشن دختران و پسران نو مکلف کارکنان، دیدار و تکریم هفتگی خانواده شهدا، ایثارگران 
و جانبازان و حل مسائل و مشکلات آنها، برگزاری ۱۰ نشست تخصصی حکمرانی متعالی، 
برگزاری مسابقات اذان و قرائت قرآن کریم کارکنان و برگزاری جشنواره صحیفه سجادیه 

نمونه ای از اقدامات شورای فرهنگی استانداری است. 
وی با بیان اینکه رسانه حوزه معاونت رسانه فعالی است افزود: در راستای امید آفرینی 
در جامعه اخبار اقدامات را به صورت مستمر به مردم گزارش می شود. معاون استاندار 
به تکریم ارباب رجوع در دستگاه ها اشاره و عنوان کرد: برای تکریم ارباب رجوع باید هم 
اقدامات نرم افزاری انجام داد و هم اقدامات سخت افزاری است.با کارکنانی که در دستگاه 
ها نقطه تماس با مردم هستند یک همایش به نام "مرزتماس" برگزار کردیم. دکتر خاکی 
نهاد گفت: دستاورد برگزاری همایش "مرز تماس" برگزاری میز ارتباطات مردمی در ادارات 

و نماز جمعه های سراسر استان با حضور مدیران دستگاه ها است.
میز ارتباطات مردمی در 19 پایگاه اقامه نماز برگزار شده است

معاون توسعه مدیریت و منابع با و رئیس کارگروه توسعه مدیریت استانداری با اشاره به 
برگزاری میز ارتباطات مردمی در استانداری بیان کرد: در جهت رفاه مردم معاونین استاندار 
و مدیران کل ستادی هر سه شنبه با حضور در نمازخانه استانداری پاسخگوی مردم 
هستند.رئیس کارگروه تاد و حکمرانی هوشمند در استان از راه اندازی سامانه "هرمزگان 
من" ، خبر داد و گفت: این سامانه در راستای افزایش رضایت مندی مردم توسط دفتر 
فناوری راه اندازی شده است و مردم مشکلات شهری را می توانند در این سامانه گزارش 
و مسئولین مرتبط موظف به رفع مشکل و بارگزاری عکس اقدام انجام شده در سامانه 

هستند.
دبیر شورای اداری استان به اخذ مصوبه اشتغال نیروهای بومی در صنایع بزرگ استان در 
سفر ریاست جمهوری به استان اشاره و در راستای رفع تبعیض و حمایت از نیروهای بومی 
گفت: اقدامات ایجاد کارگروه ارزیابی اشتغال در صنایع استان، طراحی سازوکار جذب در 
صنایع از طریق برگزاری آزمون متمرکز، فراخوان نام نویسی از متقاضیان بومی اشتغال 
)ایجاد بانک اطلاعاتی(، جذب ۵۰۶ نفر نیروی متخصص بومی در شرکت نفت ستاره خلیج 
فارس از طریق برگزاری آزمون، مبادله تفاهم نامه جذب ۲۶۵۰ نفر نیروی متخصص بومی 
در شرکت پالایش نفت بندرعباس، برگزاری آزمون جذب ۲۰۰ نفر نیروی متخصص بومی 
در شرکت نفت آفتاب در حال انجام فرایند است.معاون توسعه مدیریت و منابع با بیان 

دستور رئیس جمهور در خصوص طرح جذب شهید زین الدین در جهت جذب نیروهای 
تحولی عنوان کرد: تعیین شاخص ها و معیارهای کلی موثر در تشخیص پست های 
کلیدی، برگزاری بیش از ۴۰ جلسه با روسا و معاونین توسعه دستگاههای اجرایی جهت 
احصا مشاغل و پست های کلیدی، نتیجه جلسات شناسایی ۱۷ دستگاه کلیدی و موثر 
در ۶ حوزه و شناسایی پست های کلیدی دستگاه های اجرایی، مشاغل و پست های لازم 
جهت برگزاری آزمون )۱۰۰ پست تحولی،۴۵۴ پست حیاتی و ۷ پست نیازمند نخبه(،انجام 
اقدامات در زمینه شیوه برگزاری آزمون استخدامی و تصویب مشاغل و پست های تحولی 
در کارگروه توسعه مدیریت استان صورت گرفت.وی ادامه داد: از ابتدای دولت سیزدهم 
در استان مجوز جذب ۳۶۶۲ نفر در دستگاه های اجرایی استان دریافت شده است. دکتر 
خاکی نهاد گفت: ۲۰۷۸ نفر از فرزندان خانواده معظم شهدا، جانبازان و ایثارگران در استان 

نیز تبدیل وضعیت شدند.
رئیس توسعه اقتصاد دیجیتال در استان در بخش دیگری از سخنانش به حوزه ارتباطات 
و فناوری اطلاعات اشاره و افزود: اجرای فیبر نوری جزایر، اجرای نسل پنجم تلفن همراه، 
اجرای فیبر نوری منازل و کسب و کارها واتصال روستاها به شبکه ملی اطلاعات از اقدامات 
تحولی این حوزه است.وی به راه اندازی سیستم mis در استانداری اشاره کرد و گفت: 
این سیستم برای نخستین بار در استانداری در راستای برقراری ارتباط میان بخشها و 
نظارت مستقیم بر هیات تخلفات، گزینش، کارگزینی، امور اداری، امور مالی، حقوق و 
دستمزد، اموال و انبار، ایجاد دسترسی مدیران و کارکنان به اطلاعات مدیریتی و شخصی 
)شامل حضور و غیاب، مانده مرخصی، احکام کارگزینی، فیش حقوقی، اموال تحویلی و 
...، الکترونیکی شدن چرخه امور اداری و مالی )اسناد، بایگانی الکترونیک، درخواست غذا، 
درخواست کالا، درخواست مرخصی روزانه و ساعتی، درخواست ماموریت ساعتی و روزانه 

و ...( صورت گرفته است.
دبیر شورای اداری استان با اشاره به اهمیت برگزاری جلسات بخشی شورای اداری بیان 
کرد: در سال گذشته ۱۵ جلسه شورای اداری مسئله محور در بخش های ۴۰ گانه استان 
برگزار شد که ۱۰۰۹ مصوبه خروجی داشت و از این تعداد تاکنون بیش از ۶۳ درصد 

مصوبات انجام شده است و مابقی در حال اجراست.
وی ادامه داد: در جهت شفاف سازی و رصد مردم از پروژه های مصوب، سامانه ای تحت 
عنوان کارلاگ راه اندازی شده است و مردم می توانند به صورت لحظه ای از روند پیشرفت 
پروژه ها مطلع شوند.شناسایی تصمیمات معطل مانده در دستگاه های اجرایی، پالایش 
و اولویت بندی تصمیمات براساس ضرورت،تعریف ساز و کار اجرای برگزاری جلسات، 
بررسی تصمیمات با درجه سختی کمتر توسط معاونین و بررسی تصمیمات با ضرورت بالا 
توسط استاندار و برگزاری ۳ جلسه میز تصمیم در حوزه های راه و شهرسازی، شهرداری 
ها، عمران جزایر و بهزیستی به ریاست استاندار از اقدامات انجام شده در میز تصمیم است 

که معاون استاندار به آن اشاره کرد. 
خاکی نهاد افزود: پیگیری مصوبات از طریق سامانه کارلاگ، راه اندازی و اجرای سامانه 
هوشمند میز تصمیم در سطح استان و بارگذاری در بستر امن وزارت ارتباطات، آماده سازی 
 GIS( زیرساخت رصدخانه اطلاعاتی استان با تمرکز بر راه اندازی حوزه بحران در گام اول
بومی و ...(توافق با معاونت علمی ریاست جمهوری جهت حمایت مالی و دانشی جهت 
استفاده از شبکه دانش بنیان کشور، تدوین برنامه های ترویجی و زیرساختی شامل برنامه 
تربیت حکمرانان هرمز، همایش های تخصصی و میزهای عارضه یابی  و توسعه تیم های 
استانی در کنار تیم های فرااستانی با هدف تحقق شبکه توزیع شده در سایر استان ها از 

اقدامات در راستای حکمرانی هوشمند است.

آقای وزیر: الــوعــده وفــا

ادامه از صفحه یک ...
فعالان فرهنگی، هنری و رسانه ای گلایه  با  راستای نشست  دولتی فرهنگ و هنر در 
کرد، دکتر اسماعیلی تصریح کرد موضوع را به دقت بررسی می کند. لذا نگارنده به حکم  
نمایندگی بخشی از اهالی رسانه که عضو تشکل صنفی روزنامه نگاران هستند، متنی را 
که مقرر شده بود در نشست قرائت کنم و نشد، به حکم اینکه موظف هستم صدای اهالی 

رسانه را به مسئولان انتقال دهم، تقدیم نموده، تا آقای وزیر بنا به وعده ای که داده است، 
به آن دقیقا رسیدگی نماید.

جناب آقای دکتر اسماعیلی سلام علیکم
به دیار مرزداران خلیج فارس، به خطه ی مردمان پاک طینت، که از آفتاب آموخته اند 
فرهنگشان با مهر و مهمان نوازی عجیبن شود، خوش آمدید. اینجا فرهنگ تعریف خود را 
از قرآن و سنت رسول الله، می گیرد، اینجا فرهنگ با سدید السطنه کبابی، احمد حبیبی، و 
سایبانی معنا پیدا می کند. اینجا فرهنگ و هویت مردمانش در همزیستی تشیع و تسنن، در 
عجین شدن با سبک و مرام یک ایران، معنا پیدا می کند. اینجا امام قلی ایستادگی، از شهید 
دقت جوانمردی و وطن دوستی و از علمای بزرگ، خلوص و خضوع و کرامت آموختند. 
مولایمان می فرماید: ستمگرترین مردم کسی است، که راه و رسم )فرهنگ ستمگری( را 
پدید آورد و عدالت را محو می کند.رهبر معظم انقلاب، در اهمیت فرهنگ به زیبایی فرمود: 
فرهنگ از اقتصاد هم مهمتر است، چرا؟ چون فرهنگ به معنای به هوایی ست که تنفس 
می کنیم. چه بخواهیم چه نخواهیم.جناب آقای دکتر اسماعیلی، تحلیل قانون اهداف و 
وظایف وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در محضر جنابعالی  زیره به کرمان بردن است. 
اما یقین داریم آنچه امروز بر سر این دستگاه بسیار مهم در هرمزگان آمده است،برخلاف 
مسیری است که در ماده ۱ بند ۱ و ۲و ۳ و ۴ و ۷ تبین گردیده است. مدیریت منصوب 
شما هرچند دارای تعهد و تدین باشد، صد البته در تعهدش تردید داریم. نمی توانیم کشتی 
فرهنگ هنر و رسانه ی هرزگان به ساحل نجات برساند. نمی توان با الفاظ مقدس برآمده 

از انقلاب، منتقدان را معاند و دشمن خواند. نمی توان با قهر و غیظ اهل فرهنگ استان را 
به تعامل و همفکری و همدلی دعوت نمود.آقای وزیر دو سال است مراسم روز خبرنگار در 
این خطه به محلی برای هتک حرمت اهالی رسانه بدل شده است. دو سال هنرمندان، قلم 
به دستان، رسانه داران، سینماگران، شاعران و تئاتری ها از نشست های تعاملی مرسوم به 
منظور پیشبرد اهداف کشور و اعتلای فرهنگ بومی به جهت عدم تمایل مدیران منسوب 
جناب عالی، محرومند. دو سال است فرهنگ این خطه را یک نماینده محترم مجلس به 
واسطه ارادتش به یک شخص گروگان گرفته است. دو سال برای تعامل میان ما و شما، 
سد بتنی ایجاد کرده اند. مگر می شود، عالی ترین مقام فرهنگ کشور به یک استان سفر 
کند و این فرصت مغتنم به هر بهانه و لطایف الهیلی از اصحابش دریغ گردد.آقای وزیر درد 
کشور ما برعکس بسیاری از کشورهای دنیا، آمار است. در دنیا آمار مبتنی بر واقعیات؛ و 
در هرمزگان آمار مبتنی بر بقا و استمرار در مدیریت است. خواهش می کنیم ارزیابی حوزه 
فرهنگ و ارشاد هرمزگان را در نوع قضاوت اصحاب این حوزه ببینید. تمنا داریم همان سعه 
صدر، حسن خلق، حسن تدبیر، که حضرت عالی و کارگزاران نظام، با اصحاب فرهنگ و 
هنر دارند در هزمگان هم ساری و جاری شود. تا بیرق مقابله با هر نوع تهاجم فرهنگی در 
این خطه مرزی همچنان برافراشته بماند این مهم با وضع موجود و با رویه در پیش گرفته 

شده، بسیار سخت و صعب محقق می گردد.صائب تبریزی چه زیبا می گوید: 
هرچه با ما می کند تدبیر ناقص می کند                 

                                                           درد ما را این طبیب خام افزون کرده است
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با اجرای71 پروژه آبفا:

وضعیت آب 2شهر و 157روستا پایدار می شود

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: تا پایان امسال با اجرای 
۷۱ پروژه آبرسانی، وضعیت آب شرب ۱۵۷ روستا و دو شهر بهبود و به 
پایداری مناسبی خواهد رسید.عبدالحمید حمزه پور در تشریح جزئیات 
آبرسانی به این روستاها افزود: با توجه به توسعه شهرها و روستاها و 
همچنین افزایش جمعیت و نیاز به منابع جدید آبی، طرح های توسعه 
ای شرکت آب و فاضلاب بدون وقفه ادامه دارد تا مشترکین آبفا در آینده 
با چالش کم آبی مواجه نشوند.وی با بیان اینکه دولت تاکید ویژه ای بر 
تامین نیاز آبی مردم و اقدامات زیرساختی برای تامین آب پایدار دارد، 
تصریح کرد: این حمایت ها باعث شده تا پروژه های متعددی در استان 
هرمزگان پیش بینی و عملیات اجرایی آن آغاز شود که خوشبختانه با 
حمایت های همه جانبه استاندار هرمزگان افق روشن و امیدوار کننده 
ای در حوزه تامین آب استان هرمزگان وجود دارد.مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب هرمزگان افزود: برای تامین نیاز آبی ۱۵۷ روستا و دو شهر 
درگهان و جناح، مبلغ ۲۵ هزار میلیارد ریال از محل اعتبارات استانی، 
مجتمع های روستایی و محرومیت زدایی پیش بینی شده است که 
نیاز آبی جمعیتی بالغ بر ۲۳۸ هزار و ۹۰۹ نفر را تامین خواهد کرد.

به گفته حمزه پور، ۱۲ روستا از محل اعتبارات مجتمع روستایی، ۳۵ 
روستا از محل اعتبارات محرومیت زدایی، ۷۵ روستا از محل اعتبارات 
استانی و ۳۵ روستا از محل سرمایه گذاری بخش خصوصی در احداث 

آب شیرین کن ها، به آب شرب پایدار دست پیدا خواهند کرد.وی ادامه 
داد: منبع تامین آب این طرح ها، ۶ سایت آب شیرین کن به ظرفیت 
۱۷ هزار و ۵۰۰ متر مکعب در شبانه روز خواهد بود؛ همچنین عملیات 
اجرایی شامل ۴۲۶ کیلومتر خط انتقال، ۴۸۸ کیلومتر شبکه توزیع، 
۵۸ باب مخزن با ظرفیت ۳۰ هزار متر مکعب، ۱۹ باب ایستگاه پمپاژ 
و تجهیز ۱۹ حلقه چاه انجام خواهد شد.مدیرعامل آبفا، همچنین به 
تکمیل تصفیه خانه فاضلاب میناب اشاره کرد و گفت: ظرفیت مدول 
اول این پروژه ۷ هزار و ۶۲۰ متر مکعب است که برای بهره برداری از آن 
۷.۹ کیلومتر خط انتقال، ۵۴ کیلومتر شبکه اصلی و فرعی جمع آوری، 

پیش بینی و به اتمام می رسد.
در  استان هرمزگان  آبرسانی  پروژه  بزرگترین  عملیات 

بستک آغاز شد 
همزمان با ششمین روز از هفته دولت با حضور مهدی دوستی استاندار 
هرمزگان و احمد جباری نماینده غرب هرمزگان در مجلس شورای 
استان  آبرسانی  پروژه  بزرگترین  اجرایی  آغاز عملیات  آیین  اسلامی، 
در شهرستان بستک برگزار شد. طرح آبرسانی از دریای خلیج فارس 
به بستک در ۶ جبهه در حال اجرا است، برای عملیاتی سازی این 
پروژه تاسیسات نمک زدایی و شیرین سازی آب دریا به ظرفیت ۸ 
هزار مترمکعب در شبانه روز احداث می شود. همچنین قرار است ۶۸ 

کیلومتر خط انتقال برای این طرح اجرا شود، احداث ۵ باب ایستگاه 
پمپاژ، احداث ۸ مخزن ۱۲ هزار مترمکعبی احداث شبکه برق به طول 
۲۷ کیلومتر و احداث ۳ دستگاه پست زمینی از دیگر ویژگی های این 
طرح است. این طرح در مجموع با اعتبار ۱۵ هزار میلیارد ریال قرار 
است آب ۲ شهر و ۳۹ روستا را در شهرستان بستک تامین و در مجموع 
۷۶ هزار نفر از نعمت آب شرب سالم بهره مند شوند. جبهه نخست 
این طرح بسیار مهم آبرسانی شامل اجرای خط انتقال آب با لوله ۵۰۰ 
میلی متر به طول ۱۰ کیلومتر و احداث جاده دسترسی با ۱۳۰ میلیارد 
تومان اعتبار است که پیشرفتی ۹۵ درصدی دارد،جبهه دوم طرح شامل 
احداث مخزن هزار متر مکعبی، اجرای خط لوله انتقال رفت و برگشت 
لوله فولادی ۵۰۰ میلی متر به طول ۳.۲ کیلومتر و اجرای خط  با 
انتقال فرعی به طول ۸.۵ کیلومتر با اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومانی است. 
جبهه سوم آبرسانی به بستک از طریق دریا شامل احداث مخزن ۲۵۰۰ 
مترمکعبی و احداث خط انتقال رفت و برگشت به ایستگاههای پمپاژ 
با ۱۴۰ میلیارد تومان اعتبار است، جبهه چهارم شامل ۳ باب ایستگاه 
پمپاژ و تجهیز و راه اندازی ایستگاه های پمپاژ با اعتبار ۳۵۰ میلیارد 
تومان است. جبهه پنجم این طرح شامل اجرای خط انتقال به طول ۹.۶ 
کیلومتر و احداث راه دسترسی با اعتبار ۶۰ میلیارد تومان و جبهه ششم 
نیز شامل احداث مخزن ۲۵۰۰ مترمکعبی و اجرای خط انتقال آب به 

طول ۲.۳ کیلومتر با اعتبار ۴۰ میلیارد تومان است. 
آغاز عملیات احداث آب  شیرین کن 8۰۰۰ مترمکعبی در 

بندرچارک
عملیات احداث آب  شیرین کن ۸۰۰۰ مترمکعبی بندرچارک با حضور 
مهدی دوستی استاندار ، جباری نماینده غرب استان  ، مدیر عامل 
آبفا هرمزگان و جمعی از مسئولین استانی و محلی آغاز شد . احداث 
آبشیرینکن در بندرچارک و انتقال آب شیرین سازی شده به شهرهای 
بستک ک جناح و روستاهای پیرامونی یکی از بزرگترین و مهم ترین 
پروژه های آبرسانی در استان هرمزگان است که تاسیسات نمک زدایی 

و شیرین سازی آب دریا در چارک با سرمایه گذاری شرکت مهندسی و 
ساخت بویلر و تجهیزات مپنا انجام می شود. این آبشیرینکن قرار است 
آب ۲ شهر و ۳۹ روستا را در استان هرمزگان تامین کند و جمعیتی 
بالغ بر ۷۶ هزار نفر از نعمت آب آشامیدنی سالم و پایدار برخوردار شوند. 
آبشیرینکن چارک ظرفیت شیرین سازی، ۸ هزار متر مکعب آب دریا را 
در شبانه روز دارد که با سرمایه گذاری ۲ هزار و ۵۷۹ میلیارد ریالی در 

ساحل شهر بندرچارک احداث خواهد شد.
و فاضلاب هرمزگان در  پروژه آب  از ۴7  بهره برداری 

هفته دولت
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: هم زمان با هفته دولت 
و در قالب ۴۷ پروژه، از طرح  آبرسانی به ۱۰۷ روستا و دو شهر هرمزگان 
و یک پروژه فاضلاب بهره برداری شده و می شود. "عبدالحمید حمزه پور" 
با بیان اینکه، آبفا از ابتدای امسال به صورت ویژه برای تکمیل پروژه های 
آبرسانی سرمایه گذاری کرده است، تصریح کرد: این برنامه ریزی نتایج 
قابل قبولی نیز در پی داشته و باعث شده است تا در آستانه آخرین ماه 
تابستان مشترکان شهرها و روستاهای بهره مند از طرح های توسعه ای با 
تنش آبی کمتری مواجه شوند.وی تصریح کرد: طرح توسعه ای آبفا در 
تابستان بدون وقفه در جریان است و در هفته دولت امکان بهره برداری 
از ۴۶ پروژه با بهره مندی ۱۰۷ روستا و دو شهر را داریم. مدیرعامل 
آبفای هرمزگان در عین حال تصریح کرد: با توجه به اهمیت موضوع 
آبرسانی و تاکید استاندار هرمزگان به دلیل حمایت های ویژه رئیس 
دوم  نیمه  در  پروژه ها  این  از  تعدادی  آبرسانی،  پروژه های  از  جمهور 
سال و در سفر رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت به هرمزگان مورد 
بهره برداری قرار خواهد گرفت.حمزه پور اعتبار هزینه شده برای تکمیل 
۴۷ پروژه آب و فاضلاب را  ۱۶ هزار و ۲۱۳ میلیارد ریال عنوان کرد 
و گفت: جمعیتی بالغ بر ۲۸۱ هزار نفر در شهرستان های بندرعباس، 
بندرلنگه، میناب، جاسک، رودان، حاجی آباد، بستک، خمیر، پارسیان، 

بشاگرد، قشم و سیریک از اجرای این پروژه ها بهره مند خواهند شد.

شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد مناقصه مشروحه ذيل را از طريق سامانه تداركات الكترونيكي دولت برگزار نمايد . 
كليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاكت ها از طريق درگاه سامانه تداركات الكترونيكي دولت ) ستاد ( به 
آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلي , مراحل ثبت نام در سايت مذكور و دريافت گواهي امضاي 

الكترونيكي را جهت شركت در مناقصه محقق سازند .
موضوع مناقصه : بهره برداري و نگهداري و تعمیرات ) رفع حوادث (  کلیه تاسیسات و تجهیزات  آب  شهرستان هاي میناب , سیریک و هشتبندي

مبلغ برآورد اوليه براي مدت يك سال : 283.392.043.653 ريال )دويست و هشتاد و سه ميليارد و سيصد و نود و دو ميليون  و  چهل و سه هزار و ششصد و پنجاه و 
سه ريال (

  ) اعتبار پروژه فوق "  از محل عمراني  و از طرح هاي مربوط به تعمیر و نگهداري از تاسیسات آب و منابع داخلي شرکت  تأمین  اعتبار میگردد (
مبلغ تضمين شركت در فرايند ارجاع كار : 14.500.000.000  ريال )چهارده ميليارد و پانصد ميليون ريال (.

رتبه و رشته مورد نظر : داشتن  گواهي صلاحيت  شركت هاي خدماتي  و صلاحيت ايمني از اداره كار و امور اجتماعي و ساير شرايط مندرج در اسناد مناقصه
مبلغ خريد اسناد : 5.000.000 ريال به شماره حساب سپهر 0102934990003 بانك صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه

مهلت زماني دريافت اسناد مناقصه از سايت : ساعت 14 تاريخ 1402.06.08 تا ساعت 14 تاريخ 1402.06.12
مهلت زماني ارائه پيشنهاد : ساعت 14 مورخ 1402.06.26

زمان بازگشايي پاكت ها ي كيفي :  ساعت 8  مورخ 1402.06.27
زمان بازگشايي پاكت ها ي مالي :  ساعت 10  مورخ 1402.06.27

محل بازگشايي : سالن كنفرانس شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان و حضور يك نفر نماينده از طرف هر يك از پيشنهاد دهندگان در جلسه بازگشايي پيشنهادها 
آزاد است .

امتیاز کیفي لازم : پیشنهادات واصله پس از ارزیابي کیفي مناقصه گران و احراز حداقل امتیاز لازم )۶۰ %(بازگشایي خواهد گردید.
پيشنهاد دهندگان موظف مي باشند اسناد مناقصه را از سامانه تداركات الكترونيكي دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دريافت و با توجه به مندرجات 
اسناد مناقصه مدارك لازم شامل فايل pdf ارزيابي كيفي ) صرفا" طي يك فايل ( و پاكات الف ، ب ) صرفا" طي يك فايل ( و ج تهيه و در سامانه  ستاد بارگذاري نماييد 

واز بارگذداري فايل هاي مازاد جدا" خودداري فرماييد .
ساير جزئيات و شرايط در اسناد مناقصه درج شده است .

 اطــلاعات تمـاس دستگاه مناقصه گزار جهت دريافت اطلاعات بيشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاكت هاي الف آدرس : بندرعباس    - بلوار ناصر - جنب 
بيمارستان شريعتي - شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان ) امور قراردادها ( تلفن 87 - 86 - 33350582 سايت اينترنتي شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان 
به نشاني: WWW.Abfa Hormozgan.com  اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : مركز تماس تهران :27313131  دفتر ثبت نام : 

88969737 و 85193768 .         

روابط عمومي و آموزش همگاني
شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان  

۴۰ درصد به ظرفیت تولید آب در قشم اضافه می شود  

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: با پروژه های در دست 
اجرا تا سه ماه آینده، ۴۰ درصد به ظرفیت تولید آب در قشم اضافه 
می شود. عبدالحمید حمزه پور اظهار داشت: یکی از پروژه های در دست 
اجرا آب شیرین کن ۴ هزار مترمکعبی است که مشکل آب ۱۳ روستای 
غرب جزیره را برطرف  می کند.وی با بیان اینکه این پروژه تا پایان 
شهریورماه وارد مدار می شود، خاطرنشان کرد: تمام زیرساخت های 
از طریق این آب شیرین کن به این شمار  پایدار  لازم برای آبرسانی 

روستا فراهم شده است.
پروژه  کرد:  هرمزگان خاطرنشان  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل شرکت 
دیگر نیز خرید تضمینی آب از تاسیسات قشم مولد است که براین 
اساس روزانه ۵ هزار مترمکعب آب وارد مدار توزیع در قشم می شود.

حمزه پور با بیان اینکه خرید تضمینی آب با حمایت دولت و وزارت 
نیرو انجام می شود، گفت: تمام کارهای لازم انجام و مناقصه نیز برگزار 
شده و هم اکنون در مرحله امضای نهایی قرار دارد.وی ابراز داشت: برای 
اجرای کامل این پروژه باید لوله گذاری در مسیر توزیع انجام شود که 
تا پایان پاییز تمام زیرساخت های لازم ایجاد و آبرسانی انجام خواهد 
شد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ارزش ۲ پروژه مذکور را 
بیش از ۳۰۰ میلیارد تومان اعلام کرد و گفت: با اجرای این دو پروژه 
۴۰ درصد به ظرفیت تولید آب در قشم اضافه می شود که در تاریخ 
این جزیره بی نظیر است و این مهم نیز با حمایت های دولت  محقق 
می شود.حمزه پور ظرفیت فعلی تولید روزانه آب در قشم را ۲۵ هزار 
مترمکعب اعلام کرد و بیان داشت: شرکت آبفا هرمزگان تامین آب ۶۰ 
روستا و پنج شهر در قشم را برعهده  دارد و تنها منبع تامین آب در 
این جزیره شیرین سازی آب دریا می باشد زیرا که این منطقه هیچگونه 

منابع آب سطحی و زیرزمینی ندارد.

 تجديد فراخوان مناقصه عمومی  يك  مرحله اي
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15پروژه بهداشتی در هرمزگان بهره برداری می شود 

دکتر غلامعلی جاودان رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان 
بابیان این خبر گفت: یکی از مهم ترین پروژه های قابل بهره برداری 
کودکان  تختخوابی   ۱۴۰ تخصصی  فوق  و  تخصصی  بیمارستان   ،
با مشارکت  زیربنا  است  که  با ۹هزار و ۵۰۰ مترمربع  بندرعباس 
پالایشگاه نفت بندرعباس ساخته شده است. دکتر غلامعلی جاودان ، 
پروژه دانشکده پیراپزشکی بندرعباس  با زیربنا ۳ هزار و ۶۰۰ متر، 
توسعه بیمارستان بستک با زیر بنا ۴ هزار و ۶۰۰ مترمربع، فوریت های 
برای   زندگی  محل  سه  مترمربع،   ۸۰ بنا  زیر  با  "زیارتعلی"   ۱۱۵
پزشکان و کادر درمانی در مراکز بهداشتی درمانی برنطین و جنت 
آباد شهرستان رودان با ۱۷۷ مترمربع ازجمله این پروژه ها ذکر کرد. 
وی ایجاد چهارخانه بهداشت در روستای باغ گلان میناب، گوهرت 
جاسک، دزک بندرعباس و چیرویه بندرلنگه با زیر بنای ۴۰۰ مترمربع 
، دو مرکز خدمات جامع سلامت شهری و روستایی در شهرستان های 
بستک و روستای دولاب قشم در یک هزار و ۱۴۲ مترمربع ،آموزشگاه 
بهورزی شهرستان میناب با یک هزار و ۶۶۰ مترمربع و پایگاه سلامت 
قابل  پروژه های  دیگر  مترمربع   ۲۵۰ با  میناب  )ص(  پیامبراعظم 

بهره برداری دانست.
  عزم دولت در اتمام پروژه های در حال اجرای بهداشت 

و درمان جدی است 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با تاکید بر اینکه عزم 
به   درمانی،  و  بهداشتی  پروژه های  اتمام   به  جدی دولت سیزدهم 
اشاره ای  استان  درمان  و  بهداشت  حوزه  ساخت  حال  در  پروژه های 
داشت و یادآور شد:  ۱۳۶پروژه بهداشتی مراکز خدمات سلامت شهری، 
روستایی شامل پایگاه های سلامت ،خانه های بهداشت ،آزمایشگاه های 
طبی، محل زیست پزشک با میانگین پیشرفت فیزیکی ۵۰ درصدی 
در ۲۱ هزار مترمربع در حال ساخت است. جاودان ازجمله مهم ترین 
پروژه های در حال ساخت را بیمارستان      ۵۳۱تختخوابی شهدای 
هرمزگان در زیربنای ۵۶ هزار مترمربع با پیشرفت فیزیکی ۸۰درصدی 
بنای ۱۸ هزار و ۵۰۰  زیر  بیمارستان ۱۶۰ تختخوابی میناب در  و 
ساخت  شد:  یادآور  کرد.وی  اعلام  پیشرفت ۶۰درصدی  با  مترمربع 
دانشکده دندانپزشکی بندرعباس با ۱۳ هزار و ۶۰۰ مترمربع ۱۷ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است. به گفته جاودان "ام آر آی"بیمارستان 
رستمانی پارسیان با زیربنایی ۲۵۰ مترمربع حدود  ۸۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی  ،"ام آر آی" بیمارستان پیامبر اعظم )ص( قشم با زیربنایی 
بالغ بر ۲۵۰ مترمربع در حدود ۷۰ درصد پیشرفت،۹ پروژه فوریت های 
پزشکی و مدیریت بحران با زیربنایی ۲ هزار ۷۵۰ مترمربع  با ۵۰درصد 
پیشرفت  و۷ پروژه درمانی با متوسط ۴۰ درصد پیشرفت در حدود 

هزار و ۷۰۰ مترمربع زیربنا در حال ساخت است.
آزمون  استخدام 2هزارنیرو  مهرماه برگزار می شود 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان در ادامه به مجوز استخدام 
بیش از ۲ هزار نفر در بخش بهداشت و درمان استان هرمزگان  اشاره 
کرد و گفت: مجوز استخدام  ۲هزار نفر ازجمله خدمتی ماندگار از 
دولت مردمی بوده است که بیشترین تعداد استخدامی از زمان تأسیس 
دانشگاه و بالاترین سهمیه مجوز استخدامی نسبت به سایر استان ها 
به هرمزگان تخصیص یافته است.جاودان ادامه داد:  ثبت نام آزمون در 

شهریور جاری  شروع شده و برگزاری آزمون استخدامی در مهرماه سال 
جاری خواهد بود.

دانشکده های بهداشت و پرستاری شرق و غرب هرمزگان 
ارتقا یافتند  

دانشجو  پذیرش  با  رابطه  در  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
دردانشکده های تازه تأسیس علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان نیز 
اظهار داشت: به استناد رای صادره در دویست و نود و یکمین  جلسه 
شورای گسترش دانشگاه های علوم پزشکی مورخ ۱۷ مردادماه سال 
جاری با ارتقا دانشکده بهداشت شهرستان میناب به دانشکده علوم 
پزشکی شرق استان هرمزگان و دانشکده پرستاری شهرستان بندرلنگه 

به دانشکده علوم پزشکی غرب استان هرمزگان موافقت شد. 
دکتر جاودان ادامه داد: دانشکده علوم پزشکی شرق استان بر طبق 
دفترچه انتخاب رشته کنکور سراسری در ۳ رشته تحصیلی ودانشکده 
علوم پزشکی غرب استان در ۲ رشته تحصیلی،  برای سال تحصیلی 
علوم  دانشکده  کرد:  عنوان  وی   پذیرد.  می  دانشجو   ۱۴۰۲-۱۴۰۳
پزشکی شرق استان هرمزگان خدمات آموزشی، درمانی و بهداشتی 
شهرستان های میناب، سیریک، بشاگرد و جاسک وهمچنین دانشکده 
درمانی   و  بهداشتی  آموزشی،  خدمات  استان  غرب  پزشکی  علوم 
این  می دهد.  پوشش  را  بستک  پارسیان،  بندرلنگه،  شهرستان های 
مقام مسئول پذیرش ۲۱ دانشجوی خارجی گامی مهم در راستای 
بین المللی شدن دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان دانست. جاودان 
از همراهی و همکاری مقام عالی وزارت بهداشت، معاونین آموزشی، 
بهداشت و امور مجلس وزارت بهداشت، نماینده ولی فقیه در استان 
هرمزگان، استاندار هرمزگان، معاونین استاندار، نمایندگان استان به 
ویژه نمایندگان شرق و غرب، هیأت رئیسه دانشگاه، مدیران شبکه 
بهداشت و درمان شهرستان های میناب و بندرلنگه، فرمانداران و ائمه 
بندرلنگه، خیرین سلامت، روسای  و  میناب  جمعه شهرستان های 
افرادی که  نور و همه  مدیران و  پیام  آزاد اسلامی و  دانشگاه های 
در مسیر صدور مجوز تاسیس دانشکده های شرق و غرب همراهی 
و کمک نمودند قدردانی کرد.رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان به 
شهرک دارویی و تجهیزات پزشکی اشاره داشت که ساخت این شهرک 
دارویی و تجهیزات پزشکی در دستور کار استانداری و دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان قرار دارد و در آینده نزدیک این استان دارای شهرک 
شد.ساخت  خواهد  پزشکی  تجهیزات  و  دارویی  سلامت  تخصصی 
شهرک تخصصی سلامت و وجود انبارهای دارویی شرکت های دارویی 
معتبر در استان کمک شایانی به دسترسی سریع تر بیماران به تجهیزات 

و اقلام دارویی موردنیاز و افزایش سلامت همگانی می کند.
مجوز تاسیس دانشکده های علوم پزشکی شرق و غرب 

هرمزگان صادر شد 
شرق  پزشکی  دانشکده   تاسیس  مجوز  گفت:  هرمزگان،  استاندار 
هرمزگان در میناب و دانشکده پزشکی غرب هرمزگان در بندرلنگه 
آیین  در  استان هرمزگان   در  دولت  عالی  است.نماینده  صادر شده 
گرامیداشت روز پزشک و تجلیل از نام آوران حوزه سلامت، با اشاره 
به رشادت های کادر بهداشت و درمان در دوران کرونا، اظهارداشت: 
تلاش های پزشکان و پرستاران نشان داد که اگر عرصه هایی همچون 

دفاع مقدس پیش بیاید باز هم هستند کسانی که ایثارگرانه در میدان 
بایستند و برای رفع مشکلات مردم تلاش  کنند.

وی افزود: اگر بخواهیم برای ایثار در تاریخ مثال هایی واضح بزنیم قطعا 
حضور و اقدامات پزشکان و پرستاران در دوران کرونا یکی از نمادهای 
داریم  تلاش  عنوان کرد:  هرمزگان،  بود.استاندار  خواهد  آن  اصلی 
تجهیزات پزشکی، تولیدات دارویی، گرید های پلیمری و پتروشیمی و 
گریدهای متانافلزی مرتبط را در استان ایجاد کنیم و امیداورم بتوانیم 

این زنجیره ی مهم را برای استان فعال کنیم .
وی در تبیین اقدامات دولت در راستای توسعه زیرساخت های درمانی 
رسیده  اتمام  به  کودکان  بیمارستان  احداث  اظهارداشت:  استان، 
و امیداوریم بیمارستان ۵۳۱ تخت خوابی و بیمارستان میناب را در 
سال جاری به اتمام برسانیم هر چند که حدود هزار و ۱۰۰ میلیارد 
تومان منابع برای اتمام این دو پروژه نیاز است.نماینده عالی دولت در 
استان هرمزگان، عنوان کرد: عملیات اجرایی بیمارستان فارابی بستک 
نیز به اتمام رسیده و طرح توسعه بیمارستان رستمانی پارسیان آغاز 
شده و به بیمارستان های امام علی )ع( رودان و امام سجاد)ع( سیریک 
نیز تجهیزات جدیدی اضافه شده است.وی با اشاره به اهمیت توسعه 
زیرساخت های آموزش پزشکی در استان، گفت: دانشکده دندانپزشکی 
بندرعباس را سال گذشته آغاز کردیم و با پیشرفت خوبی کار پیش 
می رود ضمن اینکه توانستیم مصوبه دانشکده پزشکی شرق در میناب 
و غرب در بندرلنگه را دریافت کنیم که امری مهم برای آینده ی نظام 
سلامت کشور و استان است.نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، 
گفت: استان هرمزگان کمتر از ۲ درصد جمعیت کشور را دارد اما 
مجوزهای پزشکی که برای هرمزگان گرفتیم برابر با ۱۰ درصد کل 
ظرفیت های جذب کادر درمانی در کشور است که بسیار کار سنگینی 

بود.
در  زاده  عراقی  شهید  موکب  درمانی  خدمات  ارائه 

کربلای معلی 
دبیر ستاد اربعین دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از آغاز ارائه خدمات 
درمانی رایگان پزشکی به  زائرین اباعبدالله الحسین )ع( ازصبح دوشنبه 
۶ شهریور در کربلای معلی خبر داد.  دکتر یحیی میرزاده افزود: موکب 
درمانی شهید عراقی زاده با همکاری بسیج جامعه پزشکی و تیم های 
درمانی از دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با حضور برادر شهید عراقی 
اباعبدالله  زائرین  به  را در راستای خدمت  فعالیت درمانی خود  زاده 

الحسین در کربلا آغاز کرد. 
انسانی  نیروی  ظرفیت  از  استفاده  با  شد  تلاش  کرد:  عنوان  وی 
متخصص و متعهد و همچنین دارو و تجهیزات لازم نسبت به سال 
گذشته امکانات و ظرفیت کادر درمان را برای ارائه خدمات به زائران 
اباعبدالله الحسین )ع( افزایش یابد. میرزاده بیان کرد: تیم های خدمات 
رسانی موکب شهید عراقی زاده با استقرار درمانگاه در شهر نجف، عمود 
۱۴۰ مسیر نجف کربلا و همچنین درمانگاه کربلای معلی که امروز 
گشایش یافت، باحضور بیش از ۱۱۰ نفر از پزشکان عمومی ومتخصص، 
پرستار، دانشجویان اینترن پزشکی، دانشجویان پرستاری و مامایی دوره 
عرصه بالینی، ماما و بهورز خدمات رایگان پزشکی را به زائرین مراسم 
پیاده روی اربعین ارائه می دهند. دبیر ستاد اربعین دانشگاه تصریح 

کرد: تمامی اعضای تیم درمانی موکب شهید عراقی زاده از پزشکان و 
متخصصین و دانشجویان و کارکنان دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و 

کادر درمان بیمارستان های استان هستند.
اعزام ۴۰ دانشجوی پسر بندرعباس به نجف و کربلا

با حضور مدیر دانشجویی و رئیس اداره فرهنگی ۴۰ دانشجو از دانشگاه 
های علوم پزشکی، آزاد اسلامی و شهید کرانی بندرعباس از محل 
اربعین  روی  پیاده  مراسم  به  دانشگاه  پردیس  )ع(  رضا  امام  مسجد 
حسینی اعزام شدند.با محوریت ستاد اربعین حسینی دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان  ۲۸ دانشجو از دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و 
۱۲ دانشجو از دانشگاه های آزاد اسلامی و شهید کرانی بندرعباس با 
یک دستگاه اتوبوس راهی مراسم اربعین حسینی شدند.  این کاروان 
از تاریخ ۵ لغایت ۱۴ شهریور ماه جهت شرکت در مراسم پیاده روی 
این  بدرقه  بود.مراسم  خواهند  اباعبدالله  آقا  سفره  میهمان  اربعین 
دانشجویان با حضور دانشجویان زائر و همراهی خانواده های آنان در 
مسجد امام رضا )ع( پردیس دانشگاه واقع در جوار مزار شهدای گمنام 

با عبور از زیر قرآن انجام شد.
جوامع علمی، پژوهشگران مهمترین سرمایه های ملی 

هستند
نخستین همایش روسا و مسئولان بین الملل دانشگاه های کشور با 
عنوان "دیپلماسی علمی در سیاست خارجی" در وزارت امورخارجه 
جمهوری اسلامی برگزار شد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در 
حاشیه نخستین همایش دیپلماسی علمی درسیاست خارجی با اعلام 
این خبر افزود: جلسه یک روزه دیپلماسی علمی در سیاست خارجی با 
حضور معاون علمی رئیس جمهور، وزرای امور خارجه، بهداشت درمان 
آموزش پزشکی، علوم تحقیقات و فناوری، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی، 
مدیران و کارشناسان وزارت امور خارجه، روسای دانشگاه های منتخب 
برگزار  خارجه  امور  وزارت  محل  در  علوم  وزارت  و  بهداشت  وزارت 
شد.دکتر غلامعلی جاودان اظهار داشت: این همایش با هدف بررسی 
ظرفیت ها و رویکردهای دیپلماسی علمی برگزار شد و در این جلسه 
ضمن بررسی چالش های موجود در جذب دانشجوی خارجی، برقراری 
روابط علمی و تحقیقاتی و گردشگری سلامت با کشورهای همسایه با 

نگاه دیپلماسی علمی بحث و تبادل نظر گردید.
دکتر جاودان در ادامه افزود: برقراری ارتباط با دانشگاه های کشورهای 
همسایه در زمینه همکاری های علمی تحقیقاتی از مهمترین برنامه 
به  علمی کشور  دیپلماسی  داشت:  اظهار  بود.وی  این همایش  های 
تمامی اعمالی گفته می شود که فعالیت های محققان و دیپلمات ها 
متقابلًا در آنها و یکدیگر تاثیر می گذارند که این اعمال به طور مستقیم 

باید منافع دولت را تامین کند.
دکتر جاودان با بیان اینکه رسیدن به  مرجعیت علمی و ورود فعال 
به عرصه علم و فناوری دو انتظار مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
از جامعه علمی است افزود: ارتباط بین علم و دیپلماسی در جایی 
که منفعت علم و منفعت سیاست خارجی به هم می رسند، نمود پیدا 
می کند.رئیس دانشگاه خاطر نشان کرد: جوامع علمی، پژوهشگران 
از مهمترین سرمایه های ملی هستند که می توانند در توسعه علم  

فرامرزی،  ثروت آفرینی و منفعت کشور نقش آفرینی کنند.
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بـرای بـهـره بـرداری ازکـتـابـخـانـه مـرکـزی بـنـدرعـبـاس :

تـا  دهـه فـجـر مـنـتـظـر مـی مـانـیـم

نجمه شمس الدینی - سفر پرحاشیه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی یک نتیجه بسیار مشخص 
داشت. هرچند این نتیجه مشخص قرار نبود در برنامه سفر وزیر باشد اما سماجت مدیرکل 
کتابخانه های استان، حمایت ویژه امام جمعه بندرعباس از لزوم به سرانجام رسیدن کتابخانه 
مرکزی بالاخره نتیجه بخش شد. هرچند این بازدید به مذاق متولی دولتی فرهنگ و ارشاد 
خوش نیامد اما باز جای شکرش باقی است که این تلاش ها ثمره اش وعده وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی بود که در حاشیه بازدید از کتابخانه مرکزی گفت : »هر استانی یک کتابخانه مرکزی 
به عنوان کتابخانه جامع استان دارد که می توانند خدمات متنوعی را به جوانان و نوجوانان و 
کودکان در رده های سنی مختلف ارائه کند. این پروژه اکنون ۸۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد 
و تاکنون برای آن ۴۵ میلیارد تومان هزینه شده است. محمد مهدی اسماعیلی وعده داد : با 
همت استاندار هرمزگان در سفرهای استانی رئیس جمهور، ۱۰۰ درصد بودجه جهت انجام 
پروژه کتابخانه مرکزی بندرعباس تخصیص داده شده است و ان شاء الله در ایام دهه فجر سال 
جاری به بهره برداری خواهد رسید. محمد مهدی اسماعیلی با بیان این مطلب که تامین بودجه 
تجهیزات سرمایشی را در تهران پیگیری و تهیه می کنیم تا بزودی محقق شود، اضافه کرد: تمام 
تلاش خود را برای آماده سازی این مجموعه آموزشی و فرهنگی آبرومند که در شان هرمزگان 
و شهر بندرعباس باشد به کار خواهیم گرفت تا در اولین فرصت نیز در اختیار مردم قرار گیرد.« 

چرا تعلل در تکمیل کتابخانه مرکزی بندرعباس ؟ 
سال ها بود که این پروژه عظیم فرهنگی همچنان در زمین تصمیم مسئولان سردرگم بود. لاجرم 
نگاهی به اتفاقات و تصمیمات باید انداخته شود. پروژه ساخت کتابخانه مرکزی بندرعباس که 
قرار بود جایگزین کتابخانه شهدا شود در زمینی به وسعت هفت هزار مترمربع از سال ۸۷ آغاز 
شد و به گفته مدیران فعلی و گذشته کتابخانه های عمومی هرمزگان با پیگیری های انجام شده 
از سال ۹۶ اعتبارات قابل توجهی از محل سفرهای ریاست جمهوری به این طرح تخصیص داده 
شد.این طرح زیربنایی که در پارک جنگلی نخل ناخدا بندرعباس واقع شده در پنج طبقه شامل 
بخش های کودک، هرمزگان شناسی، مخزن جامعه کتاب، نابینایان و ناشنوایان، پژوهشگران و 

محققان، نگهداری کودکان ، سالن مطالعه و غیره است.
کتابخانه مرکزی جایگزین کتابخانه شهدا 

شهدای  کتابخانه  آورده:  کرده  ۱۳۹۶منتشر  مهرماه  که  گزارشی  در  ساحل  صبح  روزنامه 
بندرعباس مهم ترین و جامع ترین مرکز کتب و  از آثار مهم فرهنگی استان هرمزگان محسوب 
می  شد که از اوایل سال ۹۰ به بهانه های مختلفی همچون تعمیرو بازسازی، موقعیت نامناسب 
انبارها منتقل شدند. در طول  کتابخانه و فرسودگی تخلیه شد و کتاب های این مرکز به 
سال های اخیر گمانه زنی ها  وباید و نبایدها در مورد کتابخانه شهدا بی اثر ماند تا در نتیجه 
ساختمان کتابخانه به دلیل قرار گرفتن در میانه بلوار ساحلی تغییر کاربری پیدا کرد و با 
تخصیص اعتباری بیش از یک میلیارد و ۶۰۰ میلون تومان به عنوان فرهنگسرای رسانه در 
سال ۹۴ با همهمه مسئولان مورد بهره برداری قرار گرفت اما تنگ نظری مقامات استان دامن 
اصحاب رسانه را گرفت و این ساختمان در اختیار رسانه نیز قرار نگرفت. دی ماه سال۹۵ بود 
که خبر برپایی نمایشگاه سنگ های زینتی در فرهنگسرای رسانه داد خبرنگاران را در آورد 
و مکانی که قرار بود به محل گره گشایی و پیگری مسائل خبری استان تبدیل شود میزبان 
نمایشگاه بدلیجات و زیورآلات زنانه شد. پروژه کتابخانه مرکزی بندرعباس قرار بود جایگزین 
کتابخانه شهدا شود که در ابتدای طرح مساله به دلیل عدم نقدینگی شهرداری این پروژه به 

مرحله اجرایی در نیامد.
سازه نیمه کاره روی دست مردم و مسئولین 

محسن زینلی تختی مدیرکل کتابخانه های استان در سال ۱۳۹۶علل مختلفی را در عدم 
تکمیل ساختمان ذکر کرد و گفت: پس از گذشت حدود هشت سال از آغاز عملیات اجرای آن 
تنها ۵۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و تکمیل کتابخانه مرکزی بندرعباس نیازمند ۸۰ میلیارد 
ریال اعتبار است که با توجه به نبود اعتبارات استانی و همچنین عدم استقبال بخش خصوصی 
به منظور اتمام کتابخانه عمومی به دنبال جذب اعتبار کشوری هستیم. معصومه لطیفی رییس  
اداره کتابخانه  هاي عمومي بندر عباس )سال ۱۳۹۱(گفت: کتابخانه مرکزي استاندارد بندر عباس 
این  اهدایي در دست احداث است مراحل ساخت  با زمیني  با هفت هزار متر مربع زیر بنا 
کتابخانه به عهده شهرداري است و تاکنون ۴۸ درصد پیشرفت داشته است. وی در ادامه به 
وضعیت کتابخانه شهدا نیز اشاره و بیان کرد: این کتابخانه هم اکنون در اختیار شهرداری است 
و شهرداری تعهد کرده به زودی کتابخانه دیگری به نهاد کتابخانه های استان واگذار کندرامین 
آذرمهر مدیروقت  پژوهشکده اسناد تاریخی شهرداری بندرعباس هم این موضوع را تایید کرد و 
گفت : قرار است شهرداری یک کتابخانه به جای کتابخانه شهدا تحویل نهاد کتابخانه های استان 
دهد.محمد ذاکری مدیرکل بعدی کتابخانه های استان هرمزگان با انتقاد از روند کند اقدامات 
انجام شده گفت: امیدوارم هرچه زودتر شهرداری و اداره کل راه و شهرسازی به تعهدشان عمل 

کنند و کتابخانه مرکزی و شهدا را در اختیار ما قرار دهند اداره کل راه و شهرسازی متعهد شده 
است پروژه نیمه تمام کتابخانه مرکزی بندرعباس را کامل کند بیش از ۱۰ سال است که از کلید 
خوردن احداث کتابخانه مرکزی شهر می گذرد و بیش از چهار سال است که در تکمیل پروژه 
وقفه ایجاد شده است، پیش از احداث بلوار ساحلی مقرر شد کتابخانه شهدا به شهرداری واگذار 
گردد و در مقابل شهرداری نیر متعهد شد که یک کتابخانه جدید احداث کند اما به تعهدات 
خود عمل نکرد؛ حرف ما این است کتابخانه جدید نمی خواهیم همان قبلی را پس بدهید. )سال 
۱۳۹۸(. علی صادقی مدیروقت  فنی و اجرایی اداره کل راه و شهرسازی استان درباره کندی 
پروژه کتابخانه مرکزی گفت: یکی از دلایلی که پروژه کتابخانه مرکزی بندرعباس نیمه کاره 
مانده، جذب اعتبار است. مسئولان استان از چند سال گذشته به دنبال جذب سرمایه گذار 
بخش خصوصی برای تکمیل این طرح بزرگ فرهنگی بودند اما بخش خصوصی استقبال نکرد 
تا این که اداره کل راه شهرسازی استان، مجری این طرح شد و از سال ۹۷ با تامین اعتبار ۲۰ 
میلیارد ریالی طی قراردادی با شرکت پیمانکار، مشغول به تکمیل این طرح فرهنگی شده است. 
تا قبل از واگذاری این طرح به اداره کل راه و شهرسازی ۴۵ درصد این سازه تکمیل شده بود. 
هم اکنون شرکت پیمانکار در حال اجرای سفت کاری و ایجاد بنای ساختمان کتابخانه مرکزی 
است . دقیقاً نمی دانم چه زمانی کتابخانه مرکزی کامل می شود. اما برای تکمیل شدن این 
کتابخانه بزرگ به ۶۵ میلیارد ریال اعتبار نیاز است. با این روند به نظر می رسد این پروژه طی 
۴-۳ سال آینده به بهره برداری برسد.)۱۳۹۸( مهرماه سال )۱۳۹۹( "مهدی علیخانی، معاون 
هماهنگی و نظارت فرهنگی، اجتماعی و همکاری های منطقه ای معاون اول رئیس جمهور 
سابق"، در بازدید از کتابخانه مرکزی بندرعباس تکمیل این کتابخانه را یکی از مهم ترین 
طرح های فرهنگی استان هرمزگان عنوان و به تأخیر انداختن ساخت و تکمیل طرح های ناتمام 
را ضربه  جبران ناپذیر بر پیکره دولت دانست.مسوولان تلاش کنند با اهتمام بیشتر، این طرح را 
تکمیل و از اعتبارات استانی نیز به این طرح فرهنگی اختصاص داده شود تا در کمترین زمان 
ممکن شاهد افتتاح این مرکز فرهنگی ارزشمند باشیم،از این رو در راستای تخصیص اعتبارهای 

موردنیاز، پیگیری های جدی صورت خواهد گرفت.
استاندار خواست وزیر وعده داد 

دی ماه ۱۳۹۹ فریدون همتی به دیدار صالحی وزیر وقت فرهنگ و ارشاد اسلامی رفت و در 
نشستی خواستار اتمام پروژه کتابخانه مرکزی شد و گفت: علیرغم اقدامات خوبی که در این 
حوزه به ویژه طی چند سال اخیر در استان انجام شده است، اما پروژه کتابخانه مرکزی که در 
دولت نهم عملیات اجرایی آن آغاز و اعتبارات مناسبی هم طی این سال ها به آن تخصیص پیدا 
کرده، با توجه به مساحت زیاد پروژه، نیازمند اعتبارات ویژه برای تکمیل شدن است که اگر 
به سرانجام برسد، می توان از آن به عنوان یک کار ماندگار در حوزه کتابخانه ای کشور یاد کرد. 
سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز ضمن قدردانی از اهتمام استاندار هرمزگان 
و مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره توسعه زیرساخت های فرهنگی، اظهار داشت: با 
درخواست استاندار هرمزگان مبنی بر تخصیص اعتبار ویژه به منظور تکمیل پروژه کتابخانه 
مرکزی بندرعباس و مجتمع فرهنگی هنری ابوموسی و همچنین حمایت ویژه اعتباری از 

»هفته هرمزگان« و ایجاد »گذر فرهنگی« در بندرعباس موافقت می کنم.
سال  ۱۴۰۰بود که رئیس  وقت سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان هم از تخصیص اعتبار 
و خروج این طرح از حالت رکود خبر داد و گفت : از سال گذشته تاکنون اعتبارات خوبی برای 
تکمیل کتابخانه مرکزی بندرعباس تخصیص یافت که باعث شد این طرح مهم فرهنگی استان 
از حالت رکود خارج شود. در سال جاری نیز به دنبال این هستیم که با تخصیص اعتبارات 
مورد نیاز بتوان بخش اصلی ابنیه و ساختمان کتابخانه را تکمیل کرد. با توجه به اینکه کتابخانه 
مرکزی بندرعباس یک طرح فرهنگی بزرگی است و برای تکمیل آن نیاز به اعتبارات قابل 
توجهی دارد، لذا اداره کل کتابخانه های عمومی برای سرعت بخشی در بهره برداری از آن، برای 

نصب تآسیسات و تجهیز کتابخانه از هم اکنون به دنبال جذب اعتبارات ملی باشد.
کتابخانه مرکزی بندرعباس در یک روال فرسایشی قرار گرفته است 

امینه دریانورد مدیرکل سابق امور کتابخانه های عمومی هرمزگان در این باره گفت: در شهرهای 
بزرگی مانند بندرعباس در بسیاری از مناطق کتابخانه عمومی وجود ندارد و ساخت کتابخانه 
مرکزی بندرعباس نیز در یک روال فرسایشی قرار گرفته درحالی که سال ها پیش می توانست 
با مبلغی معادل ۲۰ میلیارد ریال به بهره برداری برسد. با پی گیری استاندار پیشین و مساعدت 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی مبلغ ۱۰۰ میلیارد ریال به این امر اختصاص داده شد و پیمانکار 
درحال انجام کار است و ۸۰ میلیارد ریال دیگر نیز به زودی تخصیص می یابد.کتابخانه مرکزی 
بندرعباس دارای ۵۴ درصد پیشرفت فیزیک است که به هزینه ای برابر با ۴۰۰ میلیارد ریال 
اعتبار نیاز دارد. اگر تخصیص اعتبارات تکمیل این زیرساخت فرهنگی به همین منوال ادامه 
داشته با تفاهمی که با راه وشهرسازی به عمل آمده تا ۲ سال آینده قابل بهره برداری است. 

دریانورد ابراز امیدواری کرد .امیدواری کرد با حمایت های استانی و ملی و با تخصیص اعتبارات 
مورد نیاز این طرح پس از سال ها چشم انتظاری اساتید و پژوهشگران استان هرچه زودتر به 

بهره برداری برسد.
وعده استاندار محقق نشد 

مهدی دوستی شهریور ۱۴۰۱در اولین جلسه انجمن کتابخانه های عمومی استان که با حضور 
معاونان، مدیر کل امور کتابخانه های عمومی استان و سایر اعضا تشکیل شد، بر نهادینه کردن 
کتابخوانی تاکیدکرد و گفت: مهمترین بخش کار تمرکز بر محتوا در حوزه نرم افزاری توسعه 
است که با تعریف رویدادهای متنوع امکانپذیر است. نماینده عالی دولت در هرمزگان دربخش 
سخت افزاری توسعه کتابخانه ها از تامین اعتبار جهت تکمیل کتابخانه مرکزی بندرعباس 
تا پایان سال خبرداد و آغاز تکمیل فاز اول کتابخانه هشتبندی و توسعه فضای کتابخانه ی 
سیریک را مصوب کرد. محسن خاکی نهاد مرداد ۱۴۰۲تاخیر در احداث کتابخانه ی مرکزی 
بندرعباس را مردود دانست و گفت : مدت زمان طولانی برای ساخت فضای کتابخانه ای در 
استان قابل پذیرش نیست. در مورد کتابخانه پارک شهید دباغیان بندرعباس، فردا با شهردار 
بندرعباس جلسه ای برگزار شود و گزارش نهایی در این مورد ارائه شود. برای ادامه کار ساخت 
کتابخانه مرکزی نیز اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان بر اساس اعتبارات فعلی با تلاش شبانه 

روزی طرح را جلو ببرد.
تذکر به وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 

فروردین ۱۴۰۱عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس گفت: در تذکری به وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی نسبت به تکمیل کتابخانه مرکزی شهر بندرعباس واقع در پارک جنگلی تأکید 
ویژه کرده و امیدوارم در تکمیل این محل فرهنگی اهتمام بیشتری صورت بگیرد.کتابخانه ۶۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد، اما پس از گذشت ۱۴ سال هنوز به مرحله بهره برداری نرسیده 
است. برای تکمیل کتابخانه مرکزی شهر بندرعباس به ۳۰ میلیارد تومان بودجه نیاز است. 
بخشی از این اعتبار از محل سفر رئیس جمهور و هیات دولت به هرمزگان و بخشی دیگر از 
اعتبارات استانی محقق خواهد شد. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی قول پایان آن را تا پایان دولت 

سیزدهم داده است. این موضوع را تا حصول نتیجه لازم پیگیری خواهم کرد.
رفع دغدغه مردم هرمزگان در مورد کتابخانه مرکزی اولویت من است 

فرشاد محمدی مدیرکل کتابخانه های عمومی هرمزگان در آغازین روز فعالیتش  بیان کرد: در 
ابتدای راه سه اولویت مهم دارم که یکی بالا بردن  رفاه کارکنان، دیگری ارتقای شاخص های 
بندرعباس  به حق مردم هرمزگان در مورد کتابخانه مرکزی  نیز رفع دغدغه  کتاب و سوم 
به  را  این مسئولیت  این سه هدف، روزی که می خواهم  با عملی کردن  امیدوارم  و  است 
مدیرکل بعدی تحویل بدهم، با کارنامه موفقی این کار را انجام دهم. کلانشهرهای کشور دارای 
کتابخانه های مجهزی هستند که خدمات فرهنگی مختلفی را به مردم ارائه می کنند به عنوان 
نمونه کتابخانه های مرکزی مشهد و یزد بیش از ۵۰ خدمت را به دوستداران کتاب و کتابخوانی 
ارائه می کنند  . بنا بوده است که معوض کتابخانه  مرکزی شهر که امروز به عنوان مرکز اسناد در 
اختیار شهرداری بندرعباس است، کتابخانه  جدیدی احداث و تحویل شود اما هنوز این اتقاق 
نیفتاده است. فرشاد محمدی در گفتگوی اختصاصی با نگارنده با قدردانی از حمایت نماینده 
ولی فقیه در استان که مصرانه از وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خواستار به سرانجام رسیدن 
طرح کتابخانه مرکزی شده است گفت : استاندار هرمزگان ۱۸ میلیارد تومان برای تکمیل این 
پروژه از محل منابع استانی اختصاص داده است و محوطه سازی این پروژه نیز به شهرداری 
بندرعباس سپرده شده که امیدواریم به شکل مناسب و در زمان مناسب انجام شود.از نمایندگان 
حوزه مرکزی استان که همراهی و حمایت لازم را داشته اند و ازتوجه ویژه  استاندار قدردانی 
میکنم . با عنایت به اتفاقات خوبی که در تأمین اعتبار مورد نیاز در استان و در سطح ملی حادث 
شد و تقریبا بخش عمده ای از اعتبارات مورد نیاز از طریق منابع ملی ، استانی و وعده وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص تأمین ۲۳۰میلیارد ریال اعتبار تهیه امکانات سرمایشی 
امیدوارهستیم دهه فجر امسال شاهد به بار نشستن پروژه ای باشیم که ۱۵سال از آغاز عملیات 

اجرایی آن می گذرد . 
بوی بهار بهره برداری می رسد 

به نظر میرسد این بار پس از گذشت ۱۵سال باید شاهد اتفاقی باشیم که سالها قبل با اعتباراتی 
بسیار کمتر می توانستیم از آن بهره مند شویم . کتابخانه ای که اگر تا سال ۱۳۹۱به اتمام می 
رسید شاید کمتر از ده میلیارد تومان اعتبار می خواست اما تعلل در تکمیل این پروژه بزرگ هم 
به سازه های آن آسیب رساند ، هم علاقه مندان به کتابخوانی را به انتظاری طولانی دعوت کرد 
، هم هزاران جلد کتاب موجود در کتابخانه شهدا در وضعیتی نامناسب نگهداری شد ، هم تورم 
آثارش را بر تءمین تجهیزات ،تکمیل طرح و تهیه وسایل گذاشت و در نهایت فرهنگ و ادب 
هرمزگان از این تعلل متضرر شد . امید که این بار وعده وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی محقق 
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لغو مسابقات سراسری 
شطرنج هرمزگان به دلیل سرقت 

لوله های کولر گازی

شهرام سالاری رییس هیأت شطرنج هرمزگان با 
اشاره به سرقت لوله های کولر گازی اسپیلت هیات 
شطرنج هرمزگان در چند شب گذشته ، گفت : 
فرصت  در  تا  گرفتیم  مسابقات  لغو  به  تصمیم 
مناسب مشکل سرمایشی را برطرف کنیم. سالاری 
با حضور  اتفاق ، موضوع  این  از  : پس  بیان کرد 
ماموران کلانتری صورت جلسه شد و اکنون در 
تلاشیم با کمک خیران مشکل را حل کنیم.وی 
زمان برگزاری مسابقات جام های هرمزگان را هر 
دوماه یکبار و با حضور بیش از ۱۰۰ شطرنج باز 
از سراسر کشور اعلام کرد و افزود : این دوره از 
مسابقات نیز قرار بود ۱۲ تا ۱۴ شهریور برگزار شود.

رئیس هیات شطرنج هرمزگان با اشاره به اینکه 
همچنین  و  فدراسیون  به  مسابقات  لغو  موضوع 
این   : اظهار کرد   ، بازان اطلاع داده شد  شطرنج 

مسابقات در آبان ماه برگزار می شود.

مسابقات ورزشی یادواره شهید 
آتش نشان برگزارشد 

بندرعباس  شهرداری  کارکنان  ورزشی  مسابقات 
برگزار  مرادپور  اسحاق  آتش نشان  شهید  یادواره 
شد.معاون ورزش سازمان فرهنگی هنری اجتماعی 
ورزشی شهرداری بندرعباس گفت: مسابقات منچ و 
مارپله و ضربات گل فنی) گل کوچک( ویژه بانوان 
یادواره شهید آتشنشان به مناسبت هفته دولت 
ورزش  معاون  پور  لطفی  شد.محمدرضا  برگزار 
سازمان فرهنگی هنری اجتماعی ورزشی شهرداری 
دو  همزمان  صورت  داشت:به  بیان  بندرعباس 
مسابقه ماروپله و ضربات گل فنی )گل کوچک( 
ویژه بانوان شاغل در شهرداری در سالن ورزشی 
مجموعه شهدای دوراهی ایسینی با حضور خانواده 
شهید اسحاق مرادزاده برگزار شد. معاون ورزشی 
شهرداری  ورزشی  اجتماعی  فرهنگی  سازمان 
بندرعباس افزود: در این مسابقات  ۵۰ نفر از بانوان 
شاغل در شهرداری در دو رشته شرکت کردند. در 
ضربات پنالتی) گل کوچک( ملیحه نورالدینی از 

سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی اول شد.  
معراج امیری از شهرداری مرکزی در مکان دوم 
ایستاد. فاطمه بلوچی از سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی سوم شد. در مسابقه منچ و مارپله، مینا 
ورزشی،  اجتماعی  فرهنگی  سازمان  از  مهنی 
معراج  و  منظر  سیما  سازمان  از  رستمی  فاطمه 
شدند.   سوم  تا  اول  مرکزی  شهرداری  از  امیری 
همچنین معاون سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
سازمان  همت  به  گفت:  بندرعباس  شهرداری 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری بندرعباس و 
کمیته ورزش و تفریحات سالم کارکنان شهرداری 
همایش بازی های کودکانه محلات در محله سه راه 

برق برگزار شد.

سرپرست هیأت ورزش
 روستایی و بازی های بومی و 
محلی هرمزگان منصوب شد 

هیأت  سرپرست  عنوان  به  ای  خواجه  مهدی 
محلی  و  بومی  بازی های  و  روستایی  ورزش 
استان هرمزگان منصوب شد.علیرضا پسندیده 
رئیس فدراسیون ورزش روستایی و بازی های 
بومی و محلی در حکمی مهدی خواجه ای را 
به عنوان سرپرست هیأت روستایی و بازی های 
بومی و محلی استان هرمزگان منصوب کرد. 
و  عمومی  روابط  مدیر  ای  خواجه  مهدی 
هرمزگان،  استان  کل  دادگستری  ارتباطات 
مدیر استانی مرکز رسانه قوه قضاییه در استان 
هرمزگان، تهیه کننده و کارگردان برنامه های 
شرکت  مدیرعامل  سیما،  و  صدا  تلویزیونی 
فرهنگی هنری فیلمسازی ایرانیان فیلم خلیج 
فارس، تهیه کننده و کارگردان برنامه روستایی 
بومی  بازیهای  و  غذا  رسوم  و  فرهنگ  نگاه  با 
محلی، مجری و تهیه کننده و کارگردان برنامه 
در شهر صدا و سیمای مرکز خلیج فارس را 
در کارنامه خود دارد.پیش از این جعفر متقی 

مسؤولیت این هیأت را عهده دار بود.

مدیر باشگاه ستاره انقلاب بندمیر :خبر

 رودان سرشار از استعدادهای ورزشی است

مرضیه غلام حسینی - اختصاصی : مراسم اختتامیه 
رودان  بندمیر  انقلاب  ستاره  باشگاه  فوتبال  مدرسه 
 ، شهر  اسلامی  شورای  عضو  یک   ، شهردار  حضور  با 
پیشکسوتان و اولیای فوتبالیست های نونهال و نوجوان در 
زمین محله ای بندمیر رودان برگزار شد . ولی اله واحدی 
مدیر باشگاه ستاره انقلاب بندمیر در مراسم اختتامیه 
مدرسه فوتبال این باشگاه گفت : امسال مدرسه فوتبال 
در دو رده سنی ۶تا ده و ۱۰تا چهارده سال پذیرای بیش 
از ۸۰نونهال و نوجوان بود که زیر نظر مربیان با تجربه 
از ابتدای خرداد تا ابتدای شهریور ماه آموزش دیدند . 
مدیر باشگاه ستاره انقلاب بندمیر افزود : رودان سرشار 
از استعداد های ورزشی است لذا باید این استعدادها باید 
کشف و شکوفا شوند . طبیعتا این اتفاق جز با حمایت 
متولیان ، مشارکت مردم و فراهم آوردن زیرساخت های 
ورزشی محقق نمی شود .  واحدی با اشاره به اهداف 
این باشگاه تصریح آموزش اخلاق در کنار ورزش اولویت 
البته تلاش می کنیم در کنار موفقیت های  ماست و 
ورزشی اصول اخلاقی را نهادینه کنیم . وی با قدردانی 
از شورا و شهرداری در حمایت از ورزش محلات خاطر 

چمن  ورزشی  زمین  وتجهیز  تأمین   در   : کرد  نشان 
محله بندمیر در کنار شهرداری مشارکت اهالی ستودنی 
است.  متاسفانه زمین چمن بدلیل استفاده و قدمت نیاز 
به تعویض دارد و امیدواریم تعویض چمن مصنوعی در 
دستور کار قرار گیرد .هرچند شهردار وعده مساعد را به 

اهالی داده است و انشاالله محقق خواهد شد . 

توسعه ورزش محلات ، سلامت 
عمومی را ارتقا می دهد 

حجت جاودان شهردار رودان در این مراسم با قدردانی 
از تلاش علاقه مندان ورزش به توسعه سلامت و ورزش 
با حمایت شورا در راستای  : شهرداری  همگانی گفت 
و  برداشته  را  مهمی  گامهای  محلات  ورزش  توسعه 
همچنان در این راستا فعال خواهیم بود . شهردار رودان 
افزود : دوزمین ورزشی چمن مصنوعی در محله پشته 
معزآباد ویک زمین هم در محله جمال آباد رودان آماده 
بهره برداری است ۴زمین والیبال را در محلات آغاز کرده 
ایم و توسعه ورزش محلات را توسعه سلامت می دانیم 
این فضاها که  نگه داری  امید که شهروندان در  .البته 

هزینه زیادی دارند ، همراهی و همکاری داشته باشند 
.جاودان ضمن تأکید بر حمایت از ورزشکاران و تیمهای 
ورزشی که در سطح استان و کشور در رقابت ها شرکت 
دارند ،تصریح کرد : تلاش کرده ایم که حمایت از تیمهای 
ورزشی و ورزشگاران را تا حد امکان در دستور کار داشته 
باشیم .  هاشم روهنده پیشکسوت فوتبال این باشگاه 
از برگزاری فستیوال ورزشی مدارس فوتبال در رودان 
و موفقیت  مدرسه فوتبال این باشگاه خبرداد و گفت: 
بازیهای بسیار خوبی در این فستیوال از فوتبالیست های 
مدرسه فوتبال ستاره انقلاب شاهد بودیم و تمام مسابقات 
اینکه  .. ضمن  با پیروزی پرگل پشت سر گذاشتیم  را 
تعداد بسیاری از نونهالان و نوجوانان عضور مدرسه فوتبال 
سه دوره است که تحت آموزش قرار گرفته اند و قطعا 
آنها آینده فوتبال این خطه را تضمین می کنند .  وی 
از مربیان و اولیا علاقه مند که بی توقع چشمداشت دل 
در گرو پیشرفت ورزش شهرستان دارند تشکر و قدردانی 
فوتبال  مدرسه  اختتامیه  آیین  در  است  گفتنی   . کرد 
نوجوانان  و  ،نونهالان  داوران   ، مربیان  از  انقلاب  ستاره 

شرکت کننده در دوره آموزشی ورزشی قدردانی شد 

فولاد  فوتبال  تیم  سرمربی 
هرمزگان گفت: ما تلاش کردیم 
بهترین نفرات را جذب کنیم و 
در  تا  باشیم  داشته  عملکردی 
بگیریم،  قرار  که  گروهی  هر 
موفق باشیم. مهدی کریمیان در 
نشستی خبری، اظهار کرد: سال 
گذشته علی رغم همه سختی ها و 
اختلاف امتیاز با صدر جدول اما 
به هدفمان که خوب  توانستیم 

پیش رفتن در نیم فصل بود، دست یابیم.وی افزود: امسال را با برنامه ریزی بهتری شروع 
کردیم و زمان را از دست ندادیم، قرار داد دو ساله بسته شد تا چشم انداز بهتری برای 
سال آینده داشته باشیم.وی بیان کرد: حرکتی که فولاد هرمزگان در ورزش و تیم داری 
حرفه ای آغاز کرده، چشم انداز خوبی را برای استان هرمزگان رقم خواهد زد. با توجه 
به منابع انسانی و موقعیت استراتژیکی که در منطقه هرمزگان وجود دارد، لیاقت این 
مردم بیش از این است. سرمربی تیم فوتبال فولاد هرمزگان اضافه کرد: حدود ۵۰ تا 
۶۰ درصد بازیکنان ما بومی هستند و در کادر فنی نیز دو نفر بومی وارد شده اند و یک 
نفر دیگر نیز به زودی به کادر فنی تیم خواهد پیوست. من هرجا که کار کردم همیشه 
یا قهرمان یا نایب قهرمان یا قهرمان حدفی بودم و روحیه من روحیه قهرمان شدن و 
جنگندگی برای قهرمانی است، قول می دهم تمام تلاش خود را بکنم تا به اهداف تیم 

که قهرمانی است، برسیم.
کریمیان در خصوص شایعاتی مبنی بر اینکه این بازیکنان به علت تفاوت رقم قرارداد 
میان بازیکنان بومی و غیر بومی رفته اند، خاطرنشان کرد: سقف قرارداد مالی ما در 
دستان بازیکنان بومی است و ما با آنان که رفتند اصلا به بحث مالی نرسیدیم. با 
رزومه ای که “مهرداد آوخ” دارد به محض اینکه گفتیم به شهر خودت بیا سریعاً لبیک 
گفت و قرارداد مالی سفیدی را امضا کرد که این خیلی ارزشمند است و این ها هستند 
که می مانند. کریمیان با اشاره به اینکه ما باید زیرساخت های ورزش حرفه ای استان را 
تقویت کنیم، تصریح کرد: فولاد هرمزگان همه جوره پای کار است و رسانه ها هم باید 
از مسئولین بخواهند تا هر آنچه به صلاح مردم است انجام شود. امیدوارم بتوانیم در 
انتهای فصل دل مردم هرمزگان را شاد کنیم، ما تمام انرژی خود را می گذاریم تا این 
کار انجام شود.وی بیان کرد: شغل و تمرکز من تنها بر فوتبال است و همه انرژی ام را 
برای سربلندی فولاد و مردم هرمزگان می گذارم تا بعد از ۹ سال یک سهمیه لیگ یکی 

را به مردم هرمزگان هدیه کنیم.

مدعی صعود به لیگ یک فوتبال هستیم

خبر
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کارخانه تولید آهک فولاد هرمزگان در آستانه راه اندازی 

عطاءاله معروفخانی با اعلام این خبر افزود :  کارخانه تولید آهک 
نیاز  است،  راه اندازی  آستانه  از ۲سال در  فولاد هرمزگان که پس 
هرمزگان و استان های همجوار را تامین کرده و بخشی از محصول 
آن نیز صادراتی خواهد بود.مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشاره به راه 
اندازی خط تولید اختصاصی  ورق خودروهای شاسی بلند گفت: 
ورق مورد نیاز در ساخت خودروهای شاسی بلند، در حال حاضر از 
خارج کشور وارد می شود که خط تولید اختصاصی این ورق به عنوان 
یکی از بخش های توسعه ای، در آستانه راه اندازی و بهره برداری است. 
عطاالله معروفخانی افزود: پس از بهره برداری از این واحد ، نوََرد با آلیاژ 
خاص ۶ دهم برای نخستین بار در ایران تولید می شود که علاوه بر 
تامین نیاز خودروسازان داخلی، می تواند موجب ترغیب شرکت های 
خارجی به تولید خودروهای شاسی بلند در ایران شود.وی تصریح 
کرد: پیش از این شرکت فولاد هرمزگان در تامین اقلام مورد نیاز 
صنعت کشتی سازی کشور و به ویژه کشتی های اقیانوس پیمای 
ایرانی نقش و همکاری موثر داشته و در این مرحله نیز با تبدیل 
اسلب فولاد به ورق مورد استفاده در ساخت خودروهای شاسی بلند، 
زنجیره تولید در فولاد هرمزگان تکمیل می شود.معروفخانی افتتاح 
بزرگترین واحد تولیدآهک جنوب و جنوب شرق کشور به عنوان 
یکی از واحدهای تابعه فولادهرمزگان را یکی دیگر از طرح های آماده 
بهره برداری در سفر رییس جمهور به هرگان طی پاییز پیشِ رو اعلام 
کرد. گفتنی است ،بیش از پنج هزار نفر در مجموعه فولاد هرمزگان 

مشغول فعالیت هستند.
فولاد هرمزگان، پیشران توسعه صنعت فولاد در جنوب 

کشور
عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی در بازدید از شرکت فولاد 
هرمزگان گفت: با توجه به اینکه توسعه صنعت فولاد در کنار سواحل 
رقم می خورد، شرکت فولاد هرمزگان به عنوان یکی از بزرگ ترین 
تولیدکنندگان فولاد در کشور می تواند با اجرای طرح های توسعه ای 
به پیشران توسعه صنعت فولاد در جنوب کشور تبدیل شود. روح ا...

متفکر آزاد با اشاره به نقش و اهمیت صنعت فولاد در توسعه اقتصاد، 
اشتغال زایی، محرومیت زدایی و ثروت آفرینی، بیان کرد: صنعت فولاد 
بخش عمده ای از زیرساخت های توسعه ای را تامین می کند. همچنین 
توسعه صنعت فولاد می تواند زنجیره ای از صنایع را به ویژه در حوزه 
پایین دستی شکوفا و دارای ارزش افزوده کند.وی با بیان اینکه امروزه 
توسعه صنعت فولاد در دنیا کنار سواحل رقم می خورد، تاکید کرد: 
استان هرمزگان بهترین مکان برای توسعه صنعت فولاد محسوب 
می شود و شرکت فولاد هرمزگان که یک مجموعه بزرگ با حجم 
تولید بالا و محصولات خاص صنعت فولاد است، می تواند پاسخگوی 
نیاز کشور برای تامین نیازهای صنایع پایین دستی باشد. در عین حال 
این شرکت قادر خواهد بود به پیشران توسعه صنعت فولاد در جنوب 
کشور تبدیل شود و با توجه به قرارگیری در استان هرمزگان، می توان 
به توسعه این استان نیز کمک کند.دبیر  هیئت رئیسه مجلس تصریح 
کرد: نزدیکی به دریا و امکان صادرات محصول برای فولاد هرمزگان، 
می تواند در آینده یک افق توسعه روشن مهیا کند. البته توسعه این 
شرکت در آینده، نیازمند دیده شدن زیرساخت های لازم است اما 
در چند سال اخیر صنعت فولاد کشور با مشکل تامین انرژی مواجه 
شده است؛ به طوری که در تابستان محدودیت برق و در زمستان 
 / )آذر شهر  آذربایجان شرقی  نماینده  دارد.  گاز وجود  محدودیت 
اسکو / تبریز(در مجلس شورای اسلامی با اشاره به ضرورت توسعه 
صنعت فولاد به ویژه برای استان هرمزگان و شرکت فولاد هرمزگان، 

عنوان کرد: یکی از ضرورت های توسعه صنعت فولاد، فراهم آوردن 
زیرساخت های مورد نیاز است. مکان یابی مناسب و آمایش سرزمینی 
برای طرح های توسعه ای صنعت فولاد از دیگر مواردی است که باید 
در کنار آن فراهم شدن زیرساخت ها مانند آب، برق، گاز، حمل و 
نقل و... مورد توجه قرار گیرد. فراهم شدن بخش عمده این ملزومات 
برعهده دولت و قوانین مجلس است که ریل گذاری مناسب برای 
توسعه انجام شود. بنابراین می توان تعامل جدی کمیسیون صنایع 
و وزارت صنعت، معدن و تجارت با فولادسازان برای برطرف کردن 
چالش های این صنعت با مشارکت ذی نفعان برقرار کرد تا شاهد رونق 
این عرصه باشیم.گفتنی است ، روح ا... متفکر آزاد، نماینده مجلس 
شورای اسلامی و عضو هیئت رئیسه مجلس، طی بازدید از شرکت 
فولاد هرمزگان، با توانایی ها، دستاوردها و طرح های توسعه ای شرکت 
فولاد هرمزگان آشنا شد و بر حل چالش های این شرکت به ویژه در 

حوزه تامین انرژی تاکید کرد.
هرمزگان می تواند به  قطب  بزرگ تولید فولاد تبدیل 

شود
مدیرعامل فولاد هرمزگان به همراه جمعی از مدیران این مجتمع 
با حضور در مجتمع کشتی سازی و  تولیدی فولاد کشور  عظیم 
صنایع فراساحل ایران ضمن بازدید از بخش های مختلف این مجتمع 
صنعتی با مدیرعامل و جمعی از مدیران ایزوایکو نشست مشترکی 
در خصوص پتانسیل ها، توانمندی ها و طرح های توسعه ای دو شرکت 
برگزار کردند. دکتر معروفخانی مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشاره به 
توانمندی های این شرکت در تولید انواع تختال، گزارشی از وضعیت 
طرح های توسعه ای این شرکت و روند پیشرفت این طرح ها ارائه 
کرد و گفت: طرح نورد از جمله پروژه های توسعه ای فولاد هرمزگان 
است تا بتوانیم با اجرای آن، نیاز صنایع مختلف به ویژه کشتی سازی 
را برطرف کنیم. وی گفت:فولاد هرمزگان مصمم است طرح های 
توسعه ای را به دلیل شرایط استراتژیک استان هرمزگان دنبال کند 
و به بهره برداری برساند. با بهره برداری از این طرح ها طی دو تا سه 
از قطب های بزرگ  سال آینده، استان هرمزگان می تواند به یکی 
تولید فولاد تبدیل شود. وی افزود: احداث یک مرکز صنعتی خدماتی 
در غرب بندرعباس ضروری است که این مرکز می تواند به عنوان 
ادامه  بزرگ ترین مرکز خدماتی جنوب کشور محسوب شود. وی 
داد:خوشبختانه مسئولان استان هرمزگان از توسعه صنعت فولاد 
در این استان حمایت می کنند و استاندار و نمایندگان محترم نیز 
حمایت کامل را از طرح های توسعه ای داشته اند و با فولاد هرمزگان 
همراه بوده اند. مدیرعامل فولاد هرمزگان تاکید کرد: باید نشست های 
تخصصی میان دو طرف ادامه داشته باشد و بتوانیم به یک تفاهم 
ویژه  منطقه  این  در  بتوانیم  گفت:امیدواریم  وی  برسیم.  مشترک 
که پتانسیل های خوبی هم دارد، طرح های مشترکی را آغاز کنیم. 
وی اظهار کرد:حضور فولاد هرمزگان در عرصه توسعه استان باعث 
ترغیب دیگر شرکت ها و صنایع استان در بالادست و پایین دست 
صنعت فولاد خواهد شد که در نهایت استان، کشور و نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران تقویت می شود. در پایان این جلسه دو طرف 
توافق کردند جلسات کارشناسی میان دو شرکت برای رسیدن به 
یک تفاهم مشترک و تداوم همکاری ها ادامه یابد. مدیرعامل ایزوایکو 
و  تجهیزات  و  امکانات  توانمندی ها،  فعالیت ها،  از  گزارشی  ارائه  با 
طرح های توسعه ای ایزوایکو و ابراز امیدواری از همکاری میان دو 
شرکت اشاره ای به تاریخچه احداث فولاد هرمزگان با نام فولاد ایران 
در زمان تاسیس مجتمع کشتی سازی با سیاست تامین فولاد مورد 

نیاز این شرکت کرد. او افزود همکاری میان این دو شرکت در ذات 
تأسیسشان بوده و بهتر است در عمل نیز اجرایی شود. دکتر ضربی 
همچنین ضمن توضیحاتی درمورد روند ساخت شناورها، اشاره ای 
به ساخت سه فروند کانتینر بر اقیانوس پیمای این مجتمع کرد 
دنیا محسوب  کانتینربرهای  ترین  پیشرفته  از  اینکه  بر  که علاوه 
میشوند به دلیل استاندارد بالای ساخت تنها کشتی های ساخت 
داخل هستنند که میتوانند در بنادر اروپا دریانوردی و تردد کنند. 
مدیرعامل ایزوایکو با اشاره به فضای هزار و صد هکتاری این مجتمع 
در سواحل خلیج فارس افزود برای اجرای طرح های توسعه ای صنایع 
پشتیبانی که در این شرکت حضور دارند، فضایی نیز تخصیص داده 
در  می توانند  فولاد  نظیر  و صنایع  دیگر شرکت ها  که  است  شده 
این فضا مستقر شوند. وی بیان کرد:وبا توجه به اینکه نیاز صنعت 
کشتی سازی به فولاد به ویژه انواع ورق ها و پروفیل ها ملموس هست و 
امیدوار هستیم همکاری ها به نحوی باشد تا دو مجموعه منتفع شوند 

و از خروج ارز از کشور و استان جلوگیری کنیم.
مصمم به تحقق تولید 1۰ میلیون تن فولاد در هرمزگان 

هستیم 
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت : در تلاش هستیم با اجرای 
طرح های توسعه ای متعدد و تحقق تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در 
استان هرمزگان ، به قطب نخست تولید فولاد در کشور تبدیل شویم. 
جلسه مشترک عطاالله معروفخانی مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان 
با کامران داستانی مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و 
فلزی خلیج فارس با موضوع بررسی روند طرح های توسعه ای فولاد 
برگزار  موجود  چالش های  کردن  برطرف  راهکارهای  و  هرمزگان 
شد.در این جلسه معروفخانی با اشاره تسریع در اجرای طرح های 
هستیم  شاهد  امروز   : کرد  خاطرنشان  هرمزگان  فولاد  توسعه ای 
طرح های توسعه ای در فولاد هرمزگان با پیشرفت قابل ملاحظه ای 
مواجه شده اند و با سرعت در حال انجام هستند. هدف اصلی ما از 
اجرای این طرح ها تحقق برنامه های کلان صنعت فولاد کشور به 
تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در استان هرمزگان است. ویژه شعار 

وی افزود : در تلاش هستیم با تحقق تولید ۱۰ میلیون تن فولاد 
در استان هرمزگان، به قطب نخست تولید فولاد در کشور تبدیل 
شویم. در حال حاضر فولاد هرمزگان چندین طرح توسعه ای بزرگ 
را در دست اجرا دارد و به زودی کلنگ زنی کارخانه نورد نیز در 
این شرکت انجام خواهد شد.مدیرعامل فولاد هرمزگان خاطرنشان 
کرد : نکته قابل توجه در خصوص کارخانه نورد گرم فولاد هرمزگان 
تکنولوژی منحصر به فرد آن بوده که برای نخستین بار در کشور 
کارخانه  این  نهایی  محصول  می شود.  اجرا  طرحی  چنین  است 
ورق هایی با ضخامت پایین و استحکام بالا خواهد بود بود و ظرفیت 
نهایی کارخانه نیز ۱٫۷ میلیون تن در سال در نظر گرفته شده 
است.معروفخانی در پایان تصریح کرد : فولاد هرمزگان با تمام توان 
خود علی رغم تمام محدودیت ها مشغول تولید است و در راستای 
تحقق شعار سال و منویات مقام معظم رهبری به دنبال رشد تولید 

خواهد بود.
نگین فولاد هرمزگان یکی از آزمایشگاه های مرجع 

استان شد 
شرکت  هرمزگان،  استان  استاندارد  اداره  میان  تفاهم نامه ای  طی 
فولاد هرمزگان و با هماهنگی دستگاه های مسئول، شرکت نگین 
فولاد هرمزگان به عنوان یکی آزمایشگاه های مرجع استان هرمزگان 
و  واردکننده  شرکت های  و  بازرگانان  به  خدمات رسانی  جهت 

صادرکننده انتخاب شد. با حضور علیرضا احمدی منش دادستان 
فولاد هرمزگان،  معروفخانی مدیرعامل شرکت  بندرعباس، عطاا... 
محمد سروش سهیلی راد مدیر کل اداره استاندارد استان هرمزگان، 
تفاهم نامه راه اندازی آزمایشگاه توسط شرکت نگین فولاد هرمزگان 
از زیرمجموعه های شرکت فولاد هرمزگان در محل ساختمان گمرک 

استان هرمزگان در بندر شهید رجایی راه اندازی به امضا رسید.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان  با اشاره به رشد نمایی صنایع 
پتروشیمی، پالایشی، فولادسازی و معدنی در خطه جنوب کشور به 
خصوص استان هرمزگان، وجود زیرساخت های مناسب جهت تسهیل 
در فرایندهای صادرات یا واردات برای این توسعه های ملی را بسیار 
ضروری دانست و افزود : وجود یک مرکز بازرسی و خدمات جامع 
آزمایشگاهی تعیین ماهیت، آزمون و واسنجی، یکی از زیرساخت های 
حیاتی برای توسعه استان هرمزگان همگام با رشد صنعت ملی در 
این منطقه است. از این رو، با توجه به نیاز سنجی های صورت گرفته 
و برگزاری جلسات مختلف با اداره های استاندارد، گمرک، دادستانی 
و استانداری در بازه زمانی ۶ ماهه، این نتیجه حاصل شد که شرکت 
سرمایه گذاری  اجتماعی  مسئولیت های  بخش  در  هرمزگان  فولاد 
کلانی را جهت احداث مدرن ترین و مجهزترین شرکت بازرسی و 
آزمایشگاهی در دامنه های کانی معدنی، فرآورده های نفتی، غذایی، 
کشاورزی،  دارویی و... انجام دهد. عطاا... معروفخانی ، عنوان کرد 
: این سرمایه گذاری از طریق شرکت نگین فولاد هرمزگان صورت 
کارگران  و  کارکنان  به  متعلق  شرکت  این  مالکیت  که  می گیرد 
منتفع  کار  و  این کسب  سود  از  و  بوده  فولاد  زحمتکش صنعت 
می شوند. این آزمایشگاه با تجهیزاتی که در اختیار دارد، می تواند 
با پاسخگویی سریع به نمونه های دریافت شده و با اتکا به دانش 
فنی شرکت فولاد هرمزگان در حوزه فرایندهای کاری و اتوماسیون 
را  صادراتی  و  وارداتی  اولیه  مواد  و  کالا  ماند  زمان  آزمایشگاهی، 
کاهش دهد و علاوه بر اینکه باعث افزایش ظرفیت انبارهای اسکله 
شهید رجایی می شود، از هزینه های دموراژ و جرایم واردکنندگان 
و صادرکنندگان نیز جلوگیری به عمل آورد.معروفخانی خاطرنشان 
کرد: شرکت نگین فولاد هرمزگان با همکاری اداره استاندارد جهت 
راهبری این آزمایشگاه جامع از ظرفیت نخبگان استانی و کشوری 
استفاده خواهد کرد. به طوری که در آینده بتواند در بحث بازرسی و 
آزمایشگاهی به کشورهای حاشیه خلیج فارس هم خدمات فنی ارائه 
دهد. این مرکز آزمایشگاهی همچنین می تواند زمینه های پژوهشی 
را برای محققان و پژوهشگران کشوری و استانی فراهم کند و به 
عنوان پل ارتباطی بین دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و صنعت باشد و به 
عنوان پژوهشگاه هم رسالت خود را انجام دهد. ین مرکز آزمایشگاهی 
در سه نقطه از شهر استان هرمزگان راه اندازی خواهد شد. مرکز 
اول در اسکله شهید رجایی و در ساختمان اداره استاندارد با هدف 
خدمات رسانی به بازرگانان و تسهیل در فرایندهای صادرات و واردات 
و کاهش دموراژه خواهد بود. مرکز دوم در منطقه ویژه اقتصادی 
خلیج فارس با هدف خدمات رسانی متمرکز به صنایع نفت و فولاد 
احداث خواهد شد تا با کاهش سرمایه گذاری موازی صنایع مستقر 
در منطقه ویژه، در بخش خرید تجهیزات و احداث آزمایشگاهی  
کمک رسانی کرده و باعث صرفه جویی اقتصادی شود. در نهایت 
اینکه مرکز سوم در شهر بندرعباس جهت ارائه خدمات آزمایشگاهی 
دارویی، کشاورزی، شیلات و غذایی جانمایی بهینه شده است تا 
علاوه بر اسکله شهید رجایی به مناطق کشاورزی و شیلات استان 

مانند میناب، رودان و... خدمات رسانی کند.


